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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket és a kamerákon keresztül Szécsény város lakosait 
is. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 

órakor).  Bejelenti, hogy Varga Béla képviselő úr jelente, hogy később fog megérkezni 
az ülésre.  
A meghívóban jelzett napirendeket javasolja megtárgyalni azzal a kiegészítéssel, hogy 
kéri napirendre venni a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. üzleti tervének 
módosítását és az ügyvezető munkaszerződésének kérdését is, mivel összefügg a 
másik két, meghívóban szereplő, gazdasági társaság ügyével. Kéri továbbá, hogy 
tárgyalják meg a Szécsényi Városfejlesztő Kft. ügyvezető igazgatójának kérését is.  
Jelzi, hogy önkormányzati a hatósági ügyeket, lakásügyeket, zárt ülésen tárgyalja a 
testület, valamint állásfoglalást igénylő személyi ügy megtárgyalására is zárt ülésen 
kerül sor, mivel az érintett hozzájárulása nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen való 
tárgyaláshoz. Kérdezi, hogy van-e valakinek kiegészítő javaslata? 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Az egyebek napirend keretében, és majd a zárt ülésen is egy témakörben szeretne 
szólni.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Szintén az egyebekben szeretne szólni. 
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Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Egyekben napirendi pont keretében szeretne egy kérdést feltenni. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egyebekben, a városban folyó járdafelújításokkal kapcsolatosan volna kérdése a 
Városüzemeltetési Kft. ügyvezetőjéhez.  
És még a napirend megszavazása előtt szeretne aggályának hangot adni. 

Stayer László polgármester 

Szót ad képviselő úrnak. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ez pedig az volna, hogy több napirendre vonatkozóan nem kapott írásos előterjesztést, 
és véli, hogy képviselőtársai sem. Tegnap a Pénzügyi Bizottsági ülésen sem volt írásos 
dokumentum egyetlenegy napirendi ponthoz sem, valamennyi szóban került 
előterjesztésre, és inkább csak egyfajta beszélgetés volt. Ahhoz, hogy kompetensen 
tudjanak állást foglalni ezekben a kérdésekben, kéri, hogy a későbbiekben időben 
készüljenek el az írásos előterjesztések. A korábbi években, és ebben a ciklusban sem 
volt ez gyakorlat, tehát nem azt mondja, hogy ez általános negatívum volna, de kéri, 
hogy a későbbiekben ezt mellőzzék, és kapjanak írásos anyagot időben.  

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úr hozzászólását, és a kritikát elfogadja, és tudomásul is veszi. 
Elnézést kér azért, hogy nem készült el korábban az anyag. A napirendi pontok 
tárgyalásánál ki is fog derülni, hogy egyik pillanatról a másikra változtak itt a dolgok, 
és ezért nem készült el időben az előterjesztés. Van olyan napirend, amivel 
kapcsolatosan a kistérség polgármesterivel a mai napon is még délig tárgyaltak, hogy 
érdemi döntést tudjon majd hozni a testület, és csak utána tudta az előterjesztést 
megírni, ami kiosztásra is került. Ígéri, hogy az elkövetkező időszakban igyekszik ezt 
elkerülni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a kiegészítésekkel együtt bocsátja szavazásra 
a napirend elfogadását.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1.  Előterjesztés a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 2011. évi 

üzleti tervének módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének 
módosítása 



 3 

2.  Előterjesztés a Szécsényi AGRO-HELP Kft. 2011. évi üzleti tervének 
módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének módosítása 

3.  Előterjesztés a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti 
tervének módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének módosítása 

4.  A Szécsényi Városfejlesztő és Szolgáltató Kft. ügyvezetőjének kérelme 
5.  Előterjesztés Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása 

társulási megállapodásának módosítására 
6.  Előterjesztés a hulladék-rekultivációs feladatokról 
7.  Előterjesztés a hulladékgazdálkodással kapcsolatos feladatokról 

a) a Kelet-Nógrád Hulladékgazdálkodási Társulásról  
b) a Szuperszemetes projektről  

8.  Tájékoztató a 2011. évi folyamatban lévő és induló fejlesztési pályázatokról 
9.  Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal informatikai stratégiájáról 
10. Előterjesztés a jegyzői pályázat kiírására 
11.  Egyebek: Képviselői bejelentések, kérdések 
 
 
Napirend előtt: 
Polgármester tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a testületi 
határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi ülésünket 2011. október 3-án tartottuk, azóta a fontosabb tárgyalásokról, 
eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Október 4-én Balassagyarmaton a Palóc Út Klaszter - HUSK Határon Átnyúló 
Együttműködési programra pályázat benyújtásával kapcsolatos fórumon egyeztettünk. 
Ugyanezen a napon délután a Krúdy Gyula Városi Könyvtár által szervezett az 
„Apáról-Fiúra”- az öröklődő tudás napja elnevezésű programon vettem részt a Pintér-
házban. Nagyon kellemes estét tölthettünk együtt a városban alkotó Bakos családdal.  
- Október 5-én, délelőtt a Vízmű Felügyelő Bizottság tartotta ülését. 
- Október 7-én, a Szécsény és Környéke Takarékszövetkezet igazgató tanácsa és 
felügyelő bizottsága rendkívüli ülésén vettem részt. 
- Október 8-án, szombaton a Múzeumok Őszi Fesztiválja rendezvényen vettem részt. 
- Október 9-én a „Generációk találkozása a könyvtárban” címmel megrendezett 
játékos vetélkedőn a zsűriztem alpolgármester kollégáimmal egyetemben. 
Elmondhatom, hogy a szereplőkkel együtt nagyon jól éreztük magunkat, és itt 
szeretném megköszönni a könyvtár valamennyi dolgozójának az eseménysorozat 
megszervezésében nyújtott, nagyon igényes munkáját. Úgy gondolom, hogy nagyon  
színvonalas rendezvények voltak egész héten. 
- Október 11-én, kedden, a Magyarország-Szlovákia Határon Átnyúló Együttműködési 
Program keretén belül megvalósult, Ráróspuszta-Rárós között megépített híd átadó 
ünnepségén vettem részt. 
- Október 12-én a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Rendszer 
Fejlesztésének szelektív hulladékgyűjtési rendszerrel kapcsolatos egyeztető 
tárgyalásán voltam jelen Salgótarjánban. 
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- Október 13-án, Ipolybalogon voltam, az Ipoly-út HU-SK pályázattal kapcsolatos 
ülésen, majd onnan visszaérkezve a Szuperszemetes cég képviselőivel tartottunk 
megbeszélést.  
- Október 14-én, pénteken délelőtt, lakossági fogadónapot tartottam. Ugyanekkor 
került sor a "Szécsényi agglomerációhoz tartozó szennyvíztisztító fejlesztése" című 
projekt megvalósításához szükséges ajánlatok elbírálására Rimóc községben tartott 
társulási ülésen, melyen aljegyző asszony képviselte önkormányzatunkat.  
Délután a Nógrád Megyei Építészeti kamara szervezésével megrendezésre kerülő,”A 
városközpont felújításának munkái” című konferencián vettem részt az új bástya 
épületében. 
- Október 16-án Szécsénykovácsiban vettünk részt Smelkó István képviselő társammal 
együtt a hagyományos Krúdy-ünnepségen. 
- Október 17-én Pilinyben a térség polgármestereivel, a START munkaprogrammal 
kapcsolatban tartottunk tárgyalást. 
- Október 20-án, címzetes főjegyző asszony és aljegyző asszony társaságában 
Hugyagon vettünk részt az 1956-os forradalom és szabadságharc hősei előtt tisztelgő 
ünnepségen.  
- Október 21-én oktatási intézményeink tartották ’56-os megemlékezéseiket. A 
gimnázium ünnepségén jómagam vettem részt, az általános iskolában pedig aljegyző 
asszony képviselte önkormányzatunkat.  Ezen a napon volt városunk óvodájában a 
„Cseperedők napja” alkalmából rendezett kendőavató ünnepség is, amelyen jelen 
voltam. Ezt követően Salgótarjánban egyeztettem a Kelet- Nógrád 
Hulladékgazdálkodással kapcsolatban. 
Délután Krúdy Gyula. születésének 133. évfordulója alkalmából rendezett ünnepi 
koszorúzáson címzetes főjegyző asszony és aljegyző asszony társaságában vettem 
részt. 
- Október 22-én a Rákóczi szobor avatásának 11 évfordulóján rendezett koszorúzáson 
alpolgármester asszony és címzetes főjegyző asszony képviselte a várost.  Jómagam 
Schirilla György urat fogadtam és köszöntöttem a Szécsényi Amatőr Futók 
Társaságának tagjaival. Schirilla György úr emlékfutásának a célja hogy az ’56-os 
forradalomról az egészségre való neveléssel emlékezzenek meg a résztvevők, valamint 
felhívja a társadalom figyelmét az egészséges életmód szükségére.  
- Október 23-án tartottuk megemlékezésünket az 1956-os forradalom és szabadságharc 
55. évfordulójának emlékére. Koszorúzásra került sor, majd a művelődési házban a 
városi ünnepségre. Ezen az ünnepségen kerültek átadásra „A Köz Szolgálatáért” 
kitüntető díjak is. 2011. évben a kitüntető díjban részesült Bartusné Dr. Sebestyén 
Erzsébet címzetes főjegyző asszony, Borik Albert építészmérnök, és posztumusz 
díjban részesült Vaskorné Borda Ágota pedagógus. Szívből gratulál valamennyi 
kitüntetettnek, sajnos már nem mindenkinek tehetjük meg személyesen.  
- Október 24-én a Salgótarjáni Városgazdálkodási Üzem munkatársaival egyeztető 
megbeszélés volt a Kelet-Nógrádi Hulladék-gazdálkodási pályázattal kapcsolatban. 
- Ma délelőtt pedig a Szuperszemetes cég képvelőivel és a kistérségi 
polgármesterekkel, szintén a hulladékgazdálkodással kapcsolatban kellett 
egyeztettünk. Erre mondtam az ülés elején, hogy van olyan napirendi előterjesztés, ami 
mostanra állt össze.  
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Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2011. október 3-án tartott 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. Kérem, hogy tájékoztatómat fogadják el!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
1.  Előterjesztés a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 2011. évi 

üzleti tervének módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének 
módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület 209/2011.(VIII.30.) számú határozatával döntött arról, hogy a 
Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft-vel a gyermek- és közétkeztetés, 
munkahelyi étkeztetés, mint közhasznú tevékenység folyamatos ellátására vonatkozó 
szerződést közös megegyezéssel 2011. október 31-i hatállyal megszünteti. Kéri 
alpolgármester asszonyt, adjon tájékoztatást a további szükséges lépésekről. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Amikor a képviselő-testület elfogadta a Közétkeztetési Nonprofit Kft 2011. évi üzleti 
tervét, akkor egész évre terveztek, mivel azonban a testület döntése értelmében a 
közétkeztetési feladatokat november 1-jétől az AGRO-HELP Kft. fogja átvenni, ez 
magával vonzott személyi és anyagi jellegű tervmódosításokat is, mely ülés előtt 
kiosztásra került. Az üzleti terv módosításban két hónappal kevesebb a személyi 
jellegű ráfordítás, más a bevétel, más az önkormányzat által átadott eszközök sora. Bár 
a közétkeztetési feladatokat a továbbiakban nem ez a Kft fogja ellátni, azonban a Kft. 
nem szűnt meg, feladatok vannak, ezért a társaság ügyvezetését a továbbiakban is 
Hanczik László úr fogja végezni. Az ügyvezetői feladatok ellátásáért havi 20.000 Ft 
megbízási díjat javasol megállapítani.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság állásfoglalását. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ez volt az egyik kérdés, amiről, úgy érzi, hogy igazából nem tudtak érdemben 
tárgyalni, bár kérdések merültek fel, így csak fenntartással tudja a képviselő-
testületnek ajánlani a bizottság ama állásfoglalását, hogy elfogadásra javasolja. 
Kérdése is volna majd ezzel kapcsolatosan. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a vélemény ismertetését, és rá is térhetnek a kérdésekre. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy az ügyvezető igazgató úrnak a munkaviszonyával kapcsolatosan a 
továbbiakban, ez a 20 ezer forint havi megbízási díj meddig áll fenn, és azt követően 
mi lesz a munkaviszonyával? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Eleve úgy volt meghatározva, hogy október 31-ig tart a munkaviszonya, és a 
korábbiak során, mivel munkaviszonyban volt foglalkoztatva, külön megbízási díjat 
nem kapott, mint ügyvezető. Most viszont a feladatok ellátása miatt, mivel a 
könyvelést a számlákat rendben kell tartani, és bizonyos szerződéseket, 
jognyilatkozatokat meg kell tennie,  emiatt szükség van a munkájára, és nyilván nem 
várható el, hogy ezt a továbbiakban is ingyenesen lássa el, hiszen a munkaviszonya 
október 31-én megszűnik, ezért javasolta a 20 ezer forintot. A most kiosztott 
előterjesztésben benne van, hogy egyelőre idén december 31-ig szól, és utána majd 
meglátjuk, hogy ez meddig fog tartani ténylegesen. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ, és ez egy másik kérdést is indukált a tekintetben, hogy történt-e 
egyeztetés az ügyvezető igazgató úrral az összeg tekintetében, hogy tudja-e 
gyakorlatilag ennyi pénzért vállalni a továbbiakban ezt a feladatot. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Igen, volt egyeztetés. Az ügyvezetés már más jellegű feladat, mert nem kell úgymond 
a napi gondokkal foglalkozni, tehát nem kell az étlap elkészítést, a főzést, a beszerzést, 
satöbbi végeznie, amit a munkaviszonya keretében kellett, a továbbiakban a feladata 
arra szorítkozik, hogy a hatóságok előtt eljárjon, a számlákat nyilvántartsa, hogy 
legyen egy listánk mind a beszállítók felé fennálló tartozásokról, mind esetleg a 
kintlévőségekről, mert azokat is kezelni kell. Tehát az ügyvezető feladatai erre fognak 
szorítkozni.  

Stayer László polgármester 

Annyival szeretné az elmondottakat kiegészíteni, hogy a Szécsényi Gyermek- és 
Közétkeztetési Kft. feladatellátása október 31-ével megszűnik, tehát az a jellegű 
munka megszűnik, viszont, hogy le lehessen zárni ezt a pénzügyi évet, ahhoz az 
ügyvezető igazgató jelenléte, aláírása szükséges, ezért fontos az, hogy Hanczik László 
úr megbízatása ez év végéig meglegyen.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. Még egy kérdése lenne az ügyvezető igazgató úrhoz. Amikor nem 
egészen egy éve átvette a Kft. vezetését, tudjuk hogy hiánnyal vette át, kérdezi, hogy 
ebből a hiányból a mai napig mennyit faragott le, tehát gyakorlatilag mennyire 
hatékonyan vezette a Kft-t? 
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Hanczik László ügyvezető igazgató, Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft 

Készült ezzel kapcsolatosan, és megnézte az adatokat. Amikor elkezdte ezt az egészet, 
közel 19 milliós volt a Kft. adóssága, ebből a szállítói tartozások körülbelül 8,5 millió 
forintot tettek ki, és az APEH felé 10-11 millió forint volt a tartozás. Most amikor 
megnézte, ennyi idő után a szállítói tartozás 5,5 millió maradt, az APEH felé fennálló 
tartozás felét már rendezték, két hónap maradt még el, a szeptember-októberi rész. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak egy mondatot szeretne hozzáfűzni. Tehát láthatólag elkezdte a Kft. lefaragni 
ezeket a tartozásokat, de sajnos az is látható volt, hogy amit magával hozott, ezt a 19 
millió forintot nem lehet kigazdálkodni, mert ez egy nonprofit társaság, tehát nem 
profitorientált cég, így ezt a veszteséget kidolgozni nagyon nehéz.   

Stayer László polgármester 

A ma meghozandó döntések a korábbi, augusztus 30-i ülésen meghozott határozat 
következményei. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatokat bocsátja szavazásra. Kéri, aki a Szécsényi Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének módosítását az előterjesztés 
szerint jóváhagyja, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
267/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének 
módosítását az előterjesztés szerint jóváhagyja.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Ügyvezető igazgató 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjének megbízására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
268/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Hanczik 
Lászlóval a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatójával 2011. november 1-jétől 2011. december 31-ig 
megbízási szerződést köt a Kft. ügyvezetői feladatainak ellátására. A 
megbízási díját havi 20.000 Ft-ban állapítja meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
munkáltatói intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Ügyvezető igazgató 
 
 
2.  Előterjesztés a Szécsényi AGRO-HELP Kft. 2011. évi üzleti tervének 

módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének módosítása 
3.  Előterjesztés a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti 

tervének módosítására, és az ügyvezető igazgató munkaszerződésének 
módosítása 

       (Előterjesztések a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztők: Velencezi Norbert ügyvezető igazgató 
  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy a két napirendi pontot, melyből egyiket sürgősséggel vett fel a testület 
a mai ülésre, együtt tárgyalják meg, mivel az ügyvezető munkaszerződésének 
módosítása miatt, szorosan összefügg a két dolog, tehát az AGRO-HELP Kft. és a 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. üzleti tervének módosítása. Átadja a szót Velenczei 
Norbert ügyvezető igazgató úrnak. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Köszönti a jelenlévőket. A képviselő-testület arról döntött, hogy az AGRO-HELP Kft. 
lássa el november 1-jétől a közétkeztetési feladatokat. Ehhez a meglévő üzleti tervüket 
úgy módosították, hogy a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. üzleti 
tervéből két hónapot vettek figyelembe, és azt a két hónapot emelték át pluszként az 
AGRO-HELP Kft. 2011. évi üzleti tervébe. Ez került bele abba az előterjesztésben, 
ami az ülés elején kiosztásra került. Próbálták azt a gyakorlatot figyelembe venni, 
hogy ne történjen változás a költségvetést illetően, illetve ne kerüljön többe a 
működtetés ezekkel a feltételekkel, mint ezek előtt. Tehát olyan változásokat nem 
eszközöltek, nem ajánlottak ebben az üzleti tervben, ami egyéb bekerülést jelent a 
jelenlegi állapotokhoz képest. Csökkentő tényezők megjelennek, mivel már egy cég 
fogja ellátni a két feladatot, tehát az eddig AGRO-HELP Kft. által végzett 
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szolgáltatást, és a bejövő közétkeztetési szolgáltatást. Tehát egy adminisztrációval, egy 
ügyvéddel, egy főkönyvelővel, egy könyvvizsgálóval, tehát ezek bércsökkentő 
tényezők voltak, így terjesztette elő az üzleti terv módosítását. Ha van az apró 
részleteket illető kérdés, akkor Valkárné Kail Mónika főkönyvelő asszony, illetve 
Máté Imre könyvvizsgáló úr nagyon szívesen rendelkezésére áll a kérdezőknek.  

Stayer László polgármester 

Köszöni ügyvezető igazgató úr előterjesztését. A napirendet megtárgyalta a Pénzügyi 
Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság véleményét. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és ugyanazt tudja elmondani, amit az előző 
napirenddel kapcsolatosan, hogy elfogadásra javasolja a bizottság, de nem volt írásbeli 
előterjesztésük, az ügyvezető igazgató úr szóban mondta el ennek az igen vaskos 
anyagnak, gondolja, a lényegét, amit igyekeztek megérteni. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatának ismertetését. Kérdezi, hogy van-e kérdése, 
véleménye valakinek az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Előtte még az nem egészen világos, hogy azt a munkát, amit eddig Hanczik László úr 
végzett, anyagbeszerzéstől kezdve a szervezőtevékenység, azt most az AGRO-HELP 
Kft-nél, ha nem is megnevesítve, hogy ki fogja végezni, de ehhez státuszra van-e 
szükség, vagy a meglévő kapacitásokból meg tudja valósítani a Kft. - kérdezi a 
társaság ügyvezetőjét, hogy mi az elképzelése ezzel kapcsolatosan. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Státuszt nem bővítenek, tehát változatlan lesz a létszáma a konyha működtetésének, és 
ezen belül átszervezéssel és átcsoportosításokkal fogják megoldani azokat a 
feladatokat, amiket eddig Hanczik úr az ügyvezetés mellett végzett. Tehát sem 
létszámi változás nem történt, sem pedig az alkalmazottak bérében nem történt 
változás, tehát ugyanazzal a bértömeggel jött át az általános működésbe, és ugyanazzal 
a létszámmal jött át, mint az elején is mondta, a két hónapot vették át a cégtől. 
Személyi változások lesznek, de létszámbeli eltérés nem, ebben a két hónapban. Úgy 
gondolja, mivel ezt a tevékenységet még nem végezték, így föl kell mérnie, hogy hol 
van lehetőség, hogy esetleg csökkentsenek létszámot, vagy hol van szükség arra, hogy 
kiegészítsék más feladattal azt a tevékenységi kört a konyhában. De a két hónap, ami 
az előterjesztésbe bekerült, nem idéz elő változást. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Meg egy kérdése van: bérkifizetés tekintetében történik-e változás? Tehát olcsóbb-e 
ténylegesen így bérek tekintetében, mint volt? 
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Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Ha csak ezt a tevékenységet vesszük figyelembe, akkor lényegesen olcsóbb az 
ügyvezetői illetményre irányuló megállapodás tekintetében, de a konyhai dolgozók 
béréhez nem nyúltak hozzá. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Mindig is neuralgikus pont volt a közétkeztetés a városban, és most egy újfajta 
változtatást próbálunk bevezetni, reméljük, hogy jobb lesz, próbálkozott már a testület 
többféle módszerrel, és mindig problémák voltak. Azt gondolja, hogy így talán 
zökkenő mentesebb lesz a finanszírozása a cégnek, ha közvetlenül egy cégünknél lesz, 
és reméli, hogy ez a szülők és a gyerekek megelégedésére is fog szolgálni. Bízik 
benne, hogy így lesz. Sok sikert kíván az ügyvezető igazgató úrnak a sokféle 
feladathoz, hiszen a Kft-nál már elég sok feladat összesűrűsödött, és azt gondolja, 
hogy néhány dologban javulás érezhető, néhány dologban azonban nem, de reméljük, 
hogy ez a jövőben változni fog.  

Stayer László polgármester 

A maga részéről annyival szeretné kiegészíteni, hogy nem kis rábeszélésre sikerült 
igazgató urat meggyőzni, hogy ebben a formában működjön tovább ez a cég. Nyilván 
ez neki is nagyon komoly plusz megterhelést jelent, de aztán sikerült megegyezniük, 
és bízik benne, hogy ez jól fog működni. Nyilván az önkormányzat feladata az lesz, 
hogy a működéshez szükséges feltételeket, természetesen az AGRO-HELP Kft-vel 
együttműködve, megteremtse.  
Mivel a két társaság üzleti tervének módosítását egy napirend keretében tárgyalja a 
testület, kéri az ügyvezetői igazgató urat, hogy a Szécsényi Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. üzleti tervének módosítására vonatkozó előterjesztését is szíveskedjék 
megtenni.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Amint a polgármester úr is említette, személyét illetően szorosan összefügg a két cég 
üzleti tervének módosítása. Az előzetes megállapodás arról szólt, hogy a 
Városüzemeltetési Kft-ben nem tart igényt arra a bérre, amit eddig kapott, és azt kérte 
átcsoportosítani az AGRO-HELP Kft-be, s így a polgármester úr arra tud majd 
javaslatot tenni, hogy a három tevékenységet kvázi egy helyen jelenítsék meg a 
bérezését illetően. Ezért került a testület elé a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit 
Kft. üzleti tervének módosítása is, mivel a jelenlegi két havi bérével van csökkentve, 
csak ennyi a változás. 

Stayer László polgármester 

Ezt a napirendet a Pénzügyi Bizottság nem tudta tárgyalni, mivel most került 
napirendre vételre. Tehát arról van szó, hogy az AGRO-HELP Kft. átveszi a 
gyermekétkeztetési feladatokat, az ügyvezető igazgató úr bérét pedig úgy javasolja 
megállapítani, hogy a Városüzemeltetési Nonprofit Kft-nél nem kapna díjazást, és a 
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három feladatért csak az AGRO-HELP Kft-ben lenne megállapítva neki munkabér. 
Velenczei Norbert megbízatása 2011. november 1-től kezdődően határozatlan időre 
szólna, munkabérét pedig javasolja 475.000 Ft-ban megállapítani. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy a korábbi időszakban is határozatlan időre szólt az ügyvezető 
szerződése? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Korábban határozott idejű volt a munkaszerződése, most átalakul határozatlan idejűvé, 
és a Munka Törvénykönyve szabályait kell rá alkalmazni.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatokat bocsátja szavazásra.  
Elsőként kéri, hogy aki a Szécsényi AGRO-HELP Mezőgazdasági Oktató, Termelő és 
Értékesítő Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének módosítását az előterjesztés szerint 
elfogadja, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
269/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
AGRO-HELP Mezőgazdasági Oktató, Termelő és Értékesítő 
Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének módosítását az előterjesztés 
szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti 
tervének módosítását az előterjesztés szerint. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
270/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének 
módosítását az előterjesztés szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot, mely szerint Velenczei Norberttel, a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft ügyvezetőjével 2011. november 1-től 
határozatlan időre szóló megbízási szerződés kerüljön megkötésre, amely megbízási 
szerződés térítésmentes. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
271/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Velenczei 
Norberttel, a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 
ügyvezetőjével, az ügyvezetői feladatok ellátására kötött 
munkaszerződését közös megegyezéssel 2011. október 31-el 
megszünteti, egyben az ügyvezetői feladatok ellátására megbízási 
szerződést köt 2011. november 1-től határozatlan időre. A megbízási 
szerződés térítésmentes. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
munkáltatói intézkedések megtételére.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 

Stayer László polgármester 

Végül szavazásra bocsátja, hogy Velenczei Norberttel, az AGRO-HELP Kft. 
ügyvezetőjével, az ügyvezetői feladatok ellátására 2011. november 1-től határozatlan 
időre szóló munkaszerződés kerüljön megkötésre, melyben munkabérét havi 475.000 
Ft-ban állapítsák meg. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
272/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Velenczei 
Norberttel, a Szécsényi AGRO-HELP Kft ügyvezetőjével, az 
ügyvezetői feladatok ellátására kötött megbízási szerződést közös 
megegyezéssel 2011. október 31-el megszünteti. A képviselő-testület 
Velenczei Norberttel az ügyvezetői feladatok ellátására 2011. 
november 1-től határozatlan időre szóló munkaszerződést köt. A 
munkabérét havi 475.000 Ft-ban állapítja meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
munkáltatói intézkedések megtételére.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 

Stayer László polgármester 

Jó munkát kíván az ügyvezető igazgató úrnak, és kérésére szót ad neki. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Megköszöni a képviselő-testület döntését. Megígérte mindkét cég felügyelő 
bizottságának, hogy elmondja az aggodalmukat a testületi ülésen is. A tegnapi 
Pénzügyi Bizottsági ülésen is elmondta, hogy kétféleképpen lehet működtetni ezt a 
közétkeztetést, vagy a fogyasztók megelégedésére, vagy az önkormányzat 
megelégedésére. Azt kéri a polgármester úrtól és a képviselőktől és a jegyző 
asszonytól is, hogy ezt a két álláspontot próbálják minél jobban közelíteni egymáshoz, 
és akkor fogja tudni jól elvégezni ezt a feladatot. Köszöni szépen! 

Stayer László polgármester 

Szeretné megnyugtatni az ügyvezető igazgató urat, hogy amennyiben a fogyasztók 
megelégedésére fognak működni, akkor az önkormányzat megelégedése is működnek, 
efelől ne legyen aggodalma. 
 
Antal Ferenc képviselő úr jelezte az ülés elején, hogy az ügyvezető igazgató úrhoz 
szeretne kérdést intézni. Hogy felmenthesse Velenczei Norbert urat az ülésen való 
további részvételtől, javasolja, hogy vegyék előre ezt a pontot. Átadja a szót Antal 
Ferenc képviselőnek. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Örömére szolgált az a látvány, hogy Szécsényben járdaszakaszok felújítása van 
folyamatban. Informálisan tudja, hogy Velenczei Norbert ügyvezető vezetése alatt 
működő Kft. végzi ezt a munkát, és e vonatkozásban többen megkérdezték tőle, hogy 
ki a kivitelező, milyen forrásból valósul meg ez. Műszakilag helytálló lesz-e, van-e 
kompetens, szakmailag hozzáértő ember, aki ezt vezényli, felügyeli? Tudomása szerint 
a kerékpárút projekt is úgy van tervezve, hogy azon a szakaszon valamelyik sávban 
kerül majd kialakításra, hogy ezzel a projekttel történt-e egyeztetés? - a Kossuth úti 
szakaszra gondol, ami körülbelül 200 méteres szakasz.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Igen, történt egyeztetés. Az elején kezdené, mert akkor lesz kerek a gondolat. 
Rengeteg lakossági bejelentés érkezett a rossz járda miatt, és aki szerette volna 
elkerülni a balesetet, inkább átment a Kossuth út másik oldalára. Szintén ugyanez a 
helyzet volt a Polgármesteri Hivatal alatti járdaszakaszon, ami a postáig tart, és itt a 
járda forgalma sokkal nagyobb, mint egy mellékutcán. Ezért, és ezen bejelentések 
alapján tett javaslatot arra, hogy a Városüzemeltetési Kft. a munkatársaival 
helyreállítja ezt a járdaszakaszt. Polgármester úr megbízta vele, hogy állítsa össze azt a 
tervet, ami alapján el lehet végezni a munkát. A hivatal illetékes osztályának dolgozói 
Sólyom Péter műszaki vezető úrral tartottak egy helyszíni bejárást és tettek egy 
javaslatot, és ennek alapján végzik el a felújítást, egyeztetve a műszaki osztállyal. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az önkormányzat költségvetését ez hogyan érinti? - mert tudomása szerint nem volt 
betervezve a költségvetésben erre összeg. Tehát miből valósul meg? Tudja, hogy 
közmunkások is dolgoznak a programban, de hát a bitumen csak pénzbe kerül.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

A közmunkások dolgoznak rajta, tehát bérköltség nem fog megjelenni, vagy 
vállalkozói tevékenységből származó bevétele a cégnek, illetve kiadása a városnak. Az 
aszfaltozás az felajánlás, tehát adományként fog érkezni a városba, nem fog pénzébe 
kerülni a sem a cégnek, sem a város költségvetését nem fogja terhelni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ, és gratulál a tervhez. 

Stayer László polgármester 

A maga részéről is szeretné megköszönni az ügyvezető igazgató úrnak a nagyon 
hatékony közreműködését ebben az ügyben, hogy ez így megvalósulhatott, hogy nem 
terheli a város költségvetését. Úgy véli, nagyon neuralgikus pontja volt a városnak ez a 
két járdaszakasz, és a telet úgy várhatjuk, hogy rendeződnek ezek a dolgok.   
A kerékpárútra vonatkozóan a jegyző asszony fog választ adni. 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

A Hollókőtől-Murányig szóló kerékpárút terve valóban úgy szól, hogy a Kossuth út 
egy szakaszát érinti, annak a zöldterületét. Ez olyan hosszú távú fejlesztési elképzelés, 
amire még csak a terv készült el, és szakaszosan kerül majd valamikor megvalósításra, 
pályázat útján. Tehát még csak a terv készült el, a járdán pedig addig is közlekedni 
kell. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. Természetesen szintén úgy gondolja, hogy ez nem lehet akadálya a 
munkálatok befejezésének.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Még egy járdaszakaszt kifelejtett a felsorolásból, ami szintén le lesz aszfaltozva, 
leginkább a diákok örömére, ez pedig a Dugonics út és az általános iskola közötti 
járdaszakasz. A háromemeletes épület tövében szintén járhatatlan az a szakasz, és arra 
is kapott ígéretet, hogy oda is fog jutni aszfalt, és az a rész is rendben lesz. A mai 
nappal már befejezték az előkészítő munkáját a felületnek, elkészült az a tükör, amire 
megérkezhet a meleg aszfalt. 
Ismét megköszöni a testület bizalmát a jövőt illetően, és ígéri, igyekszenek rászolgálni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak egy gondolatot szeretne hozzáfűzni. Igazán nagyszerű dolog, hogy a 
kapcsolatokat így kihasználva ez egy forintjába sem kerül ez a városnak. Az ügyvezető 
igazgató úr figyelmébe szeretné ajánlati a Szontagh utat is, ha lenne még ilyen 
kapcsolata, mert a Szontagh út már csak a nevében út, de akár egy járda is jó lenne 
oda, az ott lakók is nagyon hálásak lennének érte.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Kft. és Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Rendben, a következő lobbi úgy kezdődik. 

Stayer László polgármester  

Mivel több kérdés nincs az ügyvezető igazgató úrhoz, megköszöni a válaszát és 
részvételét az ülésen.  
  
 
4.  A Szécsényi Városfejlesztő és Szolgáltató Kft. ügyvezetőjének kérelme 
  

Stayer László polgármester 

Ez ismét az az eset, amikor egyik pillanatról a másikra alakulnak a dolgok. A 
Városfejlesztő Kft. ügyvezető igazgatója egy levelet juttatott el hozzá a mai nap 
folyamán.  
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Felolvasás útján ismerteti Virág Péter ügyvezető igazgató levelét a következők szerint: 
„Alulírott Virág Péter a Szécsényi Városfejlesztő Kft. ügyvezető igazgatója, azzal a 
kéréssel fordulok a tisztelt Képviselő-testülethez, hogy az ügyvezetői 
megbízatásomból a mai napon közös megegyezéssel felmenteni szíveskedjenek.” 
Amit információként el szeretne mondani, hogy Virág Péter úr az egyik, kistérségben 
folyó projektben projektmenedzseri feladatokat látott el, az ottani megbízatása október 
31-éig tart, és a társulás Virág Péter úr megbízatását nem hosszabbítja meg. Az ottani 
megbízatása bizonyos mértékig összefügg ezzel a tisztségével, ezért kérte, hogy az 
ügyvezetői megbízatása is közös megegyezéssel szűnjön meg.  
Mivel egy Kft-t nem lehet ügyvezető igazgató nélkül hagyni egyetlen egy napra sem, 
ezért azonnal lépni kellett. A Városfejlesztő Kft. munkatársai közül megkereste 
Haralambeasz Zsuzsannát, és megkérdezte, hogy amennyiben a testület erre 
megbízatást adna neki, akkor elfogadná-e ennek a Kft-nek az ügyvezető igazgatói 
pozícióját. Haralambeasz Zsuzsanna nyilatkozott, hogy örömmel tenne eleget ennek a 
felkérésnek.  
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ez most szintén olyan váratlan előterjesztés volt, hogy igazából nem tudja, hogy mi 
van a háttérben. Ha jól értelmezte, akkor Virág Péternek egy megbízatása a többcélú 
társulásnál megszűnik, mert zárul az a projekt. Úgy tudja, hogy a Városfejlesztő Kft-
nek egy másik projektben szerepe van, tehát a Kft. nem szűnik meg. Egyelőre nincs is 
kérdése. 

Őze János városi főépítész 

Most fog zárulni a Városmag II. projekt is, annak jön egy elszámolási időszaka. Csak 
idézőjelben kérdezi, hogy „szabad-e” elengedni egy olyan embert, aki az első 
pillanattól kezdve végig benne volt? Személy szerint szeretné, ha a projekt 
elszámolásánál ott lenne Virág Péter is. Természetesen a döntés joga a képviselő-
testületé, csak aggálya van e tekintetben, mert szintén első perctől kezdve benne van a 
projektben, és tudja, hogy Virág Péter eléggé otthon van e témában. 

Stayer László polgármester 

Azzal a részével természetesen egyetért, hogy Virág Péter úr képben van minden 
tekintetben, hiszen ő van benne az elejétől fogva, de úgy gondolja, hogy a Kft. két 
munkatársa nagyon felkészült kolléganő, egyikük korábban a NORDA-nál dolgozott, 
és úgy gondolja, hogy azért ő egészen biztosan tudja, hogy hogyan kell egy ilyen 
elszámolást elvégezni. Személy szerint nem látja veszélyeztetve a pályázatot az 
ügyvezető személyének változása miatt.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egy észrevételt azért szeretne tenni. Jó lett volna mindkét érintett személyt meghívni a 
testületi ülésre, és akkor konkrétabban rá tudtak volna kérdezni, világítani bizonyos 
pontokra. Sajnálja, hogy nincsenek jelen, és emiatt tartózkodni fog a szavazáskor. 
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Stayer László polgármester 

Virág Péter úr nem óhajtott részt venni az ülésen, a másik két kolléganő éppen 
Miskolcon járt, onnan tartanak hazafelé, úgyhogy csak telefonon tudott egyeztetni. 
Még egyszer mondja, nemrégen került az asztalára a levél, és az ülés előtt csak ennyit 
tudott egyeztetni és megbeszélni az érintettel.  Azt kell még hozzátennie, hogy Virág 
Péter úr ügyvezetői megbízása térítésmentes volt a Kft-nél, és mivel a másik 
projektben is megszűnik a projektmenedzseri díja, úgy gondolja, nincs az 
önkormányzatnak arra plusz forrása, hogy térítés ellenében folytassa az ügyvezetői 
tevékenységet, és tőle sem várható el, hogy térítésmentesen végezze a továbbiakban 
ezt a feladatot.  
Szót ad Sümegi Tamás alpolgármester úrnak.  

Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni, hogy szót kapott. Először köszönti a jelenlévőket, és a kamerákon keresztül a 
televíziónézőket. Péter lemondásához szeretne hozzáfűzni egy-két gondolatot, egyrészt 
úgyis, mint neki és családjának a személyes jó barátja, másrészt úgy is, mint korábbi 
képviselő és jelenlegi alpolgármester. Nagyon sajnálja, hogy Virág Peti egy ilyen 
lépésre szánta el magát. Főépítész úrral egyetért, valamennyi beruházásban rendkívül 
otthonosan mozog, szinte egy két lábon járó lexikon itt a városban, jó szakember. 
Úgyhogy megdöbbenéssel és nagy sajnálattal fogadja, hogy egy ilyen döntést hozott. 
Mindazonáltal, hogyha ő nem kért semmifélefajta gondolkodási időt lemondásának 
visszavonására, el kell, fogadja a döntését. És ezúton is, a nyilvánosság lehetőségét 
megragadva, kíván neki a további pályájához nagyon sok sikert, illetve köszönti 
szívből a Városfejlesztési Kft. új ügyvezetőjét, Haralambeasz Zsuzsannát, hogyha ő 
ezt a megbízást elfogadja. 

Stayer László polgármester 

Ismerteti, és szavazásra bocsátja Virág Péter úr ügyvezető kérelmének elbírálására 
vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
273/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul 
veszi, hogy Virág Péter a Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Kft. 
képviseleti jogáról (ügyvezetéséről) 2011. október 25-ével lemond,  és 
az ügyvezető igazgatói feladatok ellátására kötött, 2008. május 13-tól 
határozatlan idejű munkaszerződést, a munkavállaló kérelmére,  közös 
megegyezéssel 2011. október 25-ével megszünteti. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot, mely szerint a Szécsényi Városfejlesztő 
Szolgáltató Kft. ügyvezetőjének a mai naptól Haralambeasz Zsuzsannát bízza meg a 
testület, és e szerint kerüljön módosításra a társaság alapító okirata. Továbbá 
megállapítást nyert, hogy a Kft-nél az alapító képviseletére jogosult személye - 
polgármester - még nincs átvezetve az alapító okiratban, ezt is célszerű most 
módosítani. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 

A képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
274/2011.(X.25.) számú határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
Városfejlesztő Szolgáltató Kft. (3170 Szécsény, Rákóczi út 84.) 
ügyvezetőjének Virág Péternek a lemondását a mai nappal 
(2011.10.25.) elfogadta és megválasztja új ügyvezetőként 
Haralambeasz Zsuzsannát (sz.: Balassagyarmat, 1967.12.23., an: Józsa 
Rozália, lakcíme: 3170 Szécsény, Szántó K.J. út 24.) 2011. október 
25-től határozatlan időre. Az új képviselő (ügyvezető) adatait a volt 
képviselő adatainak törlése mellett az alapító okiratban és a 
cégiratokban fel kell tüntetni, továbbá az alapító okirat 1/1. pontjában 
a társaság alapítója képviselőjének nevét Stayer László polgármesterre 
kell módosítani, ezen túlmenően a számozást javítani szükséges, mert 
abban elírás történt. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a társaság 
alapító okiratának módosítását a fenti tartalommal aláírja, és felkéri, 
hogy gondoskodjon a változások cégbírósági átvezettetéséről. 

 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
5.  Előterjesztés Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása 

társulási megállapodásának módosítására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszöni az ülésen megjelent Vitányiné dr. Velenczei Édua asszonyt, a 
kistérségi munkaszervezet vezetőjét, és egyben kéri, hogy adjon tájékoztatást 
képviselő-testületnek.  

Vitányiné dr. Velenczei Édua munkaszervezet-vezető 

Ahogyan az előterjesztésben is szerepel, a többcélú kistérségi társulás társulási 
megállapodásának és mellékleteinek módosítása vált szükségessé több okból is. 
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Egyrészt, mert a 2010. október 26-i ülésen új tagok kerültek a társulási tanácsba, 
illetve vannak olyan módosítások, amelyek jogszabályváltozás miatt, a 
Kormányhivatalok felállásával váltak szükségessé. Ezen kívül pedig a kistérségnek két 
új intézménye lett az idei év szeptember 1-jétől, a Szécsény kistérségi Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat, amely logopédiai és gyógy-testnevelési feladatokat lát el, 
illetve a Szent István Általános Iskola és Óvoda, mely a rimóci és a nógrádmegyeri 
iskolát, óvodát, illetve a kishartyáni óvodát foglalja magába, és emiatt is szükséges a 
társulási megállapodás módosítása. A társulási megállapodást módosítani csak úgy 
lehet, hogyha valamennyi tag önkormányzat képviselő-testülete minősített többséggel 
hozott határozattal ezt támogatja. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 

Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésnek megfelelően bocsátja szavazásra a többcélú kistérségi társulás 
társulási megállapodásának módosítását. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
275/2011.(X.25.) számú határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja Szécsény Kistérség 
Önkormányzatainak Többcélú Társulása Társulási megállapodásának 
és mellékleteinek módosítását. 
 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt Társulási megállapodás aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester  

 

 
6.  Előterjesztés a hulladék-rekultivációs feladatokról 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Szécsény városban is problémát jelent a hulladéklerakó rekultiválása. Először egy kis 
visszatekintetést szeretne adnia témában. A 2000-es éveket megelőző időszakban 
sokkal lazább szabályozás volt Magyarországon a hulladéklerakók elhelyezésére, 
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illetve terhelésére, valamint az elhelyezés módjára is, és ezért fordult sajnos elő, hogy 
sok területen súlyos szennyezettség alakult ki. A városi hulladéklerakó telepünk most 
már nem működik, rekultiválása szükségessé vált, ez az jelenti, hogy vissza kell 
állítani az eredeti állapotot, s ha ezt teljesen nem is tudjuk, legalább a tájképbe 
beilleszteni és ismét hasznosítani lehessen a területet. Ehhez tulajdonképpen nemcsak 
egy lehetőségünk, amivel szerencsés lenne élni, hanem kötelezettségünk is, hiszen az 
Unió olyan kötelezettségeket írt elő, melyben ezeket a lerakó-területeket át kell 
vizsgálni, meg kell nézni, hogy rekultiválhatóak-e, és annak melyik módját lehet 
megvalósítani, és kötelezettség ezeket a területeket rekultiválni. Szécsény egy kicsit 
nehezebb helyzetben van, mivel a telep át volt adva üzemeltetésre a Remondis Kft-nek 
(korábban: Rethmann Kft.), és ők kezelték ezt a telepet, és nekik is kell elvégezni 
azokat a vizsgálatokat, amit jogszabály előír. Itt két fontos vizsgálat van: egyrészt le 
kell ásni a mélybe, és meg kell nézni, hogy a talajvíz minősége milyen, mekkora az a 
réteg, amely esetleg szennyezett, másrészt a felső réteget is meg kell vizsgálni, hogy 
milyen szinten szennyezett. És attól függően, hogy milyen eredményekre jutnak a 
szakemberek, lehet majd rekultiválni. A legrosszabb lehetőség az lenne, ha olyan 
szennyezettségi mutatók jönnének ki, amikor azt mondanák, hogy a területet fel kell 
tárni, és ki kellene szedni a talajból a szemetet, illetve ahol nem lehet, ott el kell 
szigetelni, és ez borzasztó nagy költséget jelentene. Ha viszont jók az eredmények, 
természetesen folyamatosan figyelve a talajvizet, akkor lehetőség nyílik arra, hogy egy 
fedőréteget kapjon, és különböző növényzettel beültetve egy idő után visszanyerje, ha 
nem is az eredeti, de az eredetihez közeli állapotát.   
Mivel városunkban a telep a Remondis Kft. használatában volt, így a 
Környezetvédelmi Felügyelet őket kötelezte arra, hogy ezeket az úgynevezett 
tényfeltáró vizsgálatokat végezzék el. Ezt a társaság folyamatosan el is végezte. Az 
egyik vizsgálat éppen abban az időben volt, amikor beszámolt arról a képviselő-
testületnek, hogy sikeresen lezárult a Kt-vel folyamatban lévő per, akkor volt egy 
kútból a mintavétel, és találkoztunk az eredményekkel, amelyek a felügyeleti szerv 
szerint elfogadhatóak voltak, de kérték, hogy a biztonság kedvéért, és hogy ők is 
megalapozott szakvéleményt tudjanak adni, ezért még két különböző helyen fúrjanak, 
és vegyenek talajminta vizet. Az adatokat a mai napra kellett szolgáltatni a Remondis 
Kft-nek, illetve az általa megbízott cégnek. Délelőtt még nem ismerte a konkrét 
adatokat, annyit tud, hogy biztatóak az eredmények, tehát valószínűleg a felügyelet is 
azt a változatot fogja támogatni, hogy nem kell feltárni, hanem elegendő a vizek 
minőségét ellenőrizni.  
Itt kapcsolódna az írásban megküldött előterjesztéshez, hogy a rekultivációt saját 
erőből elvégezni, még akkor is, ha az előbb felvázolt, úgymond kedvezőbb 
rekultivációt kell megtenni, tehát takaróréteget kap a terület, és növénnyel beültetjük, 
ez is igen jelentős kiadást jelentene az önkormányzatnak. Tehát az lenne a szerencsés, 
ha ezt a feladatot pályázati pénzből tudnánk megvalósítani. Hál’ Istennek elég sok 
pályázat van kiírva erre vonatkozóan, és az egyik, amire még a korábbi ciklusban 
született döntés, ez a Kelet-Nógrádi Térségi Hulladék-rekultivációs Programhoz való 
csatlakozás volt. Kétfordulós pályázaton vesznek részt, és sajnos az első fordulóban 
nem sikerült nyerni. Mi az első fordulóban részt sem tudtunk venni, mert az akkori 
vizsgálati eredmények olyanok voltak, hogy valószínűsíthető volt, hogy a takarásos 
módszerű rekultiváció nálunk szóba sem jöhet, így városunkra nem készült 
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rekultivációs terv. Most viszont, hogy az eredményeink jobbak lettek, és kihasználva 
azt a helyzetet, hogy a többi településnek is ismét pályázni kell - náluk inkább 
területek tulajdonjogával voltak problémák -, így ismét lehetőségünk van kapcsolódni 
a pályázathoz, és ezzel a megoldással jobb feltételek mellett tudnánk ebben előbbre 
lépni. Természetesen ehhez az is szükséges, hogy a vizsgálati eredmények, és 
Környezetvédelmi Felügyelet szakvéleménye szerint is rekultiválható legyen a 
hulladéklerakó-telepünk. Ha viszont az, és bízunk benne, hogy ez most már napokon 
belül kiderül, akkor el kell készíteni a rekultivációs tervet. Ez a terv tartalmazza, hogy 
milyen legyen a takarás, milyen növényekkel kell beültetni, hogyan kell esetleg a 
felszíni vizeket gyűjteni és hová kell elvezetni, hogyan kell vizsgálni a kutakat, az 
altalajvíz összetételét. Ami még fontos, s ami majd egy következő napirendi pontnál is 
szóba kerül majd, hogy itt bizonyos gázok is keletkeznek, és ezzel is foglalkoznunk 
kell, tehát a kihasználásával és az elvezetésével. A terv elkészítése körülbelül 300 ezer 
forintba kerül, ha ugyanazzal a céggel készíttetnénk el, és természetesen ez lenne a 
célszerű, akivel a programban résztvevő többi önkormányzat is elkészíttette. Viszont 
ez az önkormányzat számára kiadással járna. Abban kell a képviselő-testületnek 
dönteni, hogy amennyiben jók lesznek az eredmények, részt kíván-e venni ebben a 
programban, és hogyha igen, akkor vállalja-e az önkormányzat a rekultivációs terv 
elkészítését. Még annyit szeretne hozzáfűzni, hogy személy szerint mindenképpen 
javasolja a terv elkészíttetését, mert vagy ezt a variációt választja a testület, vagy 
másikat, de biztos, hogy erre a rekultivációs tervre szükség van. S ha esetleg nem is 
ebbe a pályázatba kerül be városunk, a terv másik pályázatnál is felhasználható lesz. 
Tehát nem nagyon örömteli, de szükséges kiadásnak tűnik ez az összeg. Ha valakinek 
kérdése van, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját. Az előterjesztés megtárgyalta a 
Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag támogatta a 
pályázaton való részvételt, és a 300 ezer forint összeg biztosítását a rekultivációs terv 
elkészítésére. Kérdése is volna.  Alpolgármester asszony azt mondta, hogy rekultiváció 
takarást jelent, és növényzettel való beültetést, tehát a terület egyfajta visszaadása a 
természetnek. Kérdése, hogy akkor hol lesz a szeméttárolónk? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A hulladéklerakó-hely nem nyitható meg újra, az akkor szabályozás lehetővé tette, de 
alkalmatlan további terhelésre. A föld annyira megterhelődött, hogy oda biztos, hogy 
nem kerülhet hulladéklerakó, függetlenül attól, hogy Szécsényben lesz-e lerakó a 
jövőben valahol, vagy hogy milyen variációban oldjuk meg a hulladék elhelyezését, az 
biztos, hogy ez a terület nem fog erre engedélyt kapni.   

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Szuperszemetes program nem erről szólna majd? 
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Stayer László polgármester 

Nem. Nagyon hosszú idő óta Szécsény és térsége hulladékát nem a szécsényi telep 
fogadja be, hanem salgótarjáni lerakóba szállítják el. A szécsényi telep már régóta nem 
működik, csak a törvény előírja, hogy a nem működő lerakókat is rekultiválni kell, 
tehát vissza kell adni a természetnek azokat a területeket, vagy így, vagy úgy. 
Remélhetőleg, hogyha jók az eredményeink, akkor egyszerűbb megoldással, ha nem, 
akkor baj van. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ.     

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Elmondja még, hogy amikor beszéltek ennek a programnak a megvalósíthatóságáról, 
akkor elhangzott egy számára nagyon örömteli dolog, hogy ezzel tulajdonképpen meg 
lehetne szüntetni a Herminán lévő, illetve a város más pontjain is meglévő illegális 
lerakókat, ez is beleférne a programba, ami mindenképp szerencsés lenne. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
276/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően nyilatkozik arról, hogy a „Kelet-Nógrádi 
Térségi Hulladékrekultivációs program” második fordulóra 
benyújtandó pályázatában részt kíván venni, és a rekultivációs terv 
elkészítésének költségét ca. 300.000 Ft biztosítja, megfizeti. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a döntésnek megfelelően a 
nyilatkozatok aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester  

 
 
7.  Előterjesztés a hulladékgazdálkodással kapcsolatos feladatokról 

a) a Kelet-Nógrád Hulladékgazdálkodási Társulásról  
b) a Szuperszemetes projektről  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

A rövidesen életbe lépő új hulladékgazdálkodási törvény értelmében a jelenlegi 
formájában működő rendszerünk súlyos bírságokra számíthatna a lerakókba kerülő 
hulladékmennyiség miatt. Ez jelentősen megnövelné a lakosság terheit, ezért Szécsény 
város önkormányzata, együttműködve a térség településeivel keresi azokat a 
lehetősségeket, pályázati forrásokat, amelyek erre a sürgető problémára megoldást 
találnak. Több induló, aztán később megszakadt kezdeményezés után, két 
megvalósítható lehetőség maradt, amelyek közül választhatunk. Az egyik a Kelet-
Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Rendszer, a másik pedig, amit mi 
„Szuperszemetes” néven aposztrofálunk, a Szuperszemetes egy cég és egy ehhez 
kapcsolódó lehetőség, ami közül jelen állás szerint választania kell a testületnek. A 
napirend előtti tájékoztatóiban már többször említést tett az erről folyó tárgyalásokról. 
Általánosságban elmondható mindkét lehetőségről, hogy egy körülbelül 85 %-os 
támogatottságú projekt, mindkét lehetőség megfelel az új, még nem elfogadott, de ami 
már van előttünk egy koncepció az új hulladékgazdálkodási törvényt illetően, tehát 
mindkét pályázati lehetőség megfelel ezeknek az előírásoknak, mindkét lehetőség 
jelentős beruházásokat valósítana meg a térségben. Ami a különbözősége lenne a 
kettőnek, arról pár szót szeretne mondani.  
a) Kezdené a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Rendszerrel.  Négy 
kistérség 59 települése egy társulási formában lépne be egy KEOP-os pályázatba. Ez a 
négy kistérség: Salgótarján, Bátonyterenye, Pásztó és Szécsény kistérsége, egy közel 
120 ezres lélekszámú lakosságot érintő társulásról lenne szó. A beruházás több mint 
2,2 milliárd forintos lenne, ebből a beruházásból a tervek szerint 400 millió forintos 
rész, ami valamilyen szinten a szécsényi kistérségben megjelenne, ebből valamivel 
több, mint 150 millió forint az, ami városunkat érintené, a többi a térséghez kapcsolód 
fejlesztés lenne. Ehhez a pályázathoz tartozik még egy előkészítő szakasz, melynek 
költsége 79 millió forint. Mint az előbb említette, 85 %-os támogatottságú pályázatról 
lenne szó, így az előkészítő szakasznál Szécsényt érintő önrész 600 ezer forint lenne, 
és a később megvalósuló nagyberuházásnál pedig 16,5 millió forint önrészt kellene 
biztosítani. Ezeket az összegeket lakosságszám arányosan számolták ki.  
b) A másik lehetőség, amit „Szuperszemetes” néven aposztrofáltunk a cég miatt. Ezt a 
céget dr. Nagy Andor országgyűlési képviselő úr révén ismertük meg, eredetileg egy 
másfajta munkahelyteremtő beruházás kapcsán kerültünk kapcsolatba ezzel a céggel, 
majd a tárgyalásaink során kirajzolódott az, hogy milyen elképzeléseink vannak arra 
vonatkozóan, hogy a hulladékgazdálkodási rendszerünket hogyan szeretnénk 
megújítani. Ahogy a tárgyalások folyamán kiderült, ez nagyban összecseng azzal, a ma 
már 25 éve működő, Luxemburgban működő hulladékgazdálkodási rendszerrel, amit 
ez a cég, egy luxemburgi állami cég valósított meg. Mivel nagyon közösek voltak az 
álláspontjaink, ezért felkértük a céget, dolgozzon ki egy koncepciót arra vonatkozóan, 
hogy Szécsény kistérségben hogyan lehetne az ő általuk megvalósított, és náluk jól 
működő, és hagy mondjam, az, hogy jól működik, nemcsak egy szubjektív megítélés, 
hanem ezt az Európai Bizottság a „legjobb gyakorlat”, a „Best Practice” címmel 
jutalmazta 2010-ben, tehát egy nagyon komolyszintű elismerést kapott ez a projekt. 
Tehát megkértük a céget, hogy dolgozzon ki egy koncepciót arra vonatkozóan, hogy 
ezt a lehetőséget itt Szécsény kistérségben hogyan lehetne megvalósítani. Ez a 
koncepció elkészült a múlt héten, s erről azt tudja elmondani, hogy egy közvetlen 
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brüsszeli forrásra lenne lehetőségünk. Úgy kell ezt értelmezni, hogy az Uniónál 
vannak bizonyos keretösszegek, ami fölött rendelkeznek, ennek bizonyos részét 
átadják, jelen esetben a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségnek, és az NFÜ dolgoz ki olyan 
pályázatokat, amire mi benyújthatunk elképzeléseket, és aszerint osztja szét a 
pénzeket. Viszont van ennek a brüsszeli forrásnak egy másik része, ami fordított úton 
működik, tehát hogyha van egy jó elképzelés, akkor azt az NFÜ tudja benyújtani. 
Jelenleg úgy áll a helyzetünk, amennyiben mi erre az elképzelésre igent mondunk, 
akkor a cégnek megvan a kapcsolata a Nemzeti Fejlesztési Ügynökséggel, tehát már 
meglévő kapcsolata van ez ügyben is, és akkor az NFÜ adja be közvetlenül Brüsszelbe 
ezt a pályázatot. Úgy gondolja, hogy nagyon komoly prioritást élvezne, mivel onnan 
kapnánk a pénzt, ahol ezt a rendszert elismerték és szorgalmazzák, hogy minél több 
helyen megvalósuljon. A projekt várható költsége körülbelül 1,4 milliárd forint. Ami 
kisebb összeg, mint az előbb említett, de mivel ez csak a szécsényi kistérsége 
vonatkozik, ezért jelentősebb beruházásként jelentkezik itt a térségben. Csak Szécsény 
kistérséget érintetné ez a pályázat. Arra vonatkozóan is folyatattunk tárgyalásokat, és 
végül valamilyen szintű megállapodás is született, nyilván ehhez a képviselő-testület 
hozzájárulása is szükséges lesz, ez is 85 %-os támogatottságú pályázat, de itt az 
önerőt, hogyha egy háromtagú konzorciumot hoznánk létre, Szécsény Város 
Önkormányzata, a Szuperszemetes cég és a eMulti-Coop Szövetkezet között - a 
szövetkezetről azt kell tudni, hogy már elkezdődtek bizonyos beruházási folyamatok a 
szeméttelepünkön, ahol egy hulladékválogató üzemet szeretnének megvalósítani, tehát 
az általuk elindított beruházás is része lenne ennek a hulladékgazdálkodási 
rendszernek, tehát egyrészt ezért, másrészt, mint szolgáltató is megjelenne a 
szövetkezet, mint ahogy a térség egyes településein már most ők szállítják el a 
hulladékot -, tehát, ha ez a tag egy háromtagú konzorciumot hozna létre, akkor ez a 
három tag vállalná a szükséges önerőt. Ez Szécsény esetében nem guruló forintokat 
jelentene, hanem a meglévő infrastruktúránkat vinnénk be a projektbe: a telep a mi 
tulajdonunkban van, és vannak olyan gépek, amiket szintén be tudunk ebbe a projektbe 
vinni. A szövetkezet bizonyos anyagi hozzájárulást is tenne, illetve a már elkezdett 
beruházást hozná be, a fennmaradó részt pedig a Szuperszemetes cég vállalná.  
Hogyha csak a pénzügyi részét nézzük, véleménye szerint, akkor is egyértelmű 
döntéshelyzetben van a testület.  
Amellett, de erre most nem nagyon térne ki, szakemberekkel is megvitatva a két 
tanulmányt, azt tudja elmondani, hogy lényegesen kedvezőbb akár környezetvédelmi, 
akár gazdasági szempontokat figyelembe véve a Szuperszemetes cég ajánlata, 
úgyhogy a maga részéről a Szuperszemetes cég ajánlatát javasolja elfogadásra. Ami 
viszont még fontos lenne, hogy a másik pályázatnál, a Kelet-Nógrád Térségi 
Hulladékgazdálkodási Rendszer pályázatában nyilatkoznia kell a testületnek, hogy 
nem kívánunk a társulásban részt venni, ha más elképzelésünk van.  
Ahogyan már említette, tegnap és még a mai nap folyamán is tárgyaltak a kistérség 
polgármestereivel és a két cég képviselőjével. A mai napon arra vonatkozóan volt még 
egy elképzelés, hogy a salgótarjáni céget se hozzák nehéz helyzetbe, mert nyilván 
kidolgoztak egy koncepciót, amiben a szécsényi kistérség is szerepelt, és ha onnan 
most közel 20 ezer fős lakosságú terület kilép, akkor az egész koncepciójukat újra kell 
dolgozni, ezért az volt a kérésük, hogy valamilyen szinten próbáljunk meg bent 
maradni ebben a társulásban, legalább addig, amíg beadják az előkészítő szakaszt, és 
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utána akár ki is léphetünk, akkor már van lehetőségük, hogy átdolgozzák, de ha most 
nem lépünk be, akkor most kell átdolgozniuk, ami csúszást jelent számukra, és attól 
tartanak, hogy addigra bezárják a KEOP pályázatokat. Bennünk a jó szándék megvolt, 
erről a helyzetről tájékoztattuk a Szuperszemetes cég képviselőit is, mert nyilván nem 
lehet megkerülni őket sem, ha afelé megyünk, hiszen, ha valamelyik cég felé 
elkötelezettséget vállalunk, akkor a másik cég felé kizárjuk ennek a lehetőségét. A 
Szuperszemetes cég hajlandóságot mutatott arra, hogy ezt meglépjük, még egyszer 
mondja, a többiek érdekében. Megfogalmaztak a kistérség polgármestereivel együtt 
egy nyilatkozatot, melynek keretében azt szabták feltételül, hogy akkor írják alá a 
társulási megállapodást, hogyha abból bármikor és mindenféle következmény nélkül 
kiléphetnek a kistérség önkormányzatai, valamint, hogy az előkészítő szakasz 
költségeit csak akkor kell kifizetni, ha a térség bent marad a pályázat megvalósítási 
folyamatában is, és ha nem lehet így, akkor nem írják alá. Erről értesítette Salgótarján 
alpolgármesterét, ők jogászokkal megvizsgálták ezt a javaslatot, és végül azt mondták, 
hogyha bemegyünk a társulásba, akkor kilépési szándékunkat 2012. január 1-jén 
tehetjük meg, előbb nem, és ha ezt a szándéknyilatkozatot megtesszük, akkor 2012. 
december 31-én léphetünk ki a társulásból. Úgy gondolja, hogy ez olyan hosszú idő, 
hogy nem tartja szerencsésnek abban az esetben, ha komolyan gondolkodnak a 
Szuperszemetes cégben, és reméli, hogy igen, hogy akkor ebbe a társulásba most 
belépjen az önkormányzat, mert akkor az ottani lehetőségeket véli elveszni.   
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet, bár ennyi információ birtokában még 
nem volt a bizottság a tegnapi ülésén.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Igen, és gyakorlatilag állást nem is foglaltak a kérdésben, bár a beszélgetés 
eredményeként olyan vélemény csak született, hogy amennyiben a térségi 
polgármesterek is efelé hajlanak, akkor a bizottság javasolja a testület felé ezt 
elfogadásra. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Hónapok óta pironkodik, mert megígérte, hogy próbálnak megoldást találni arra, hogy 
a szemétdíj mértéke arányos legyen a termelt szeméttel. Ez főleg a lakótelepen élőket 
érinti. Összhangban kell lenni természetesen a hulladéktörvénnyel, amire még várni 
kell, a brüsszeli irányelvekkel, de azért mindezekkel együtt a Szuperszemetesnél lát 
erre lehetőséget, hogy ezt majd valamilyen formában érvényesíteni lehet. Mert ez egy 
jogos kérés azoktól, akik kérték, és ezért szeretett volna annyit mondani nekik, hogy 
van egy reménysugár. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Néhány dolgot szeretne hozzáfűzni, és ez kapcsolódik ahhoz, amit az előbb a 
rekultiváció kapcsán mondott. Említette, hogy ott is biogáz keletkezik, és a 
Szuperszemetes erre is megoldást tud, tehát gondolkodnak olyan háztartási hulladékok 
külön elhelyezésében, amik gázosíthatók, tehát akár ezt a két rendszert össze is lehetne 
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kapcsolni, és akkor nemcsak egy melléktermék lenne a rekultiváció során, hanem 
esetleg ebből némi hasznot is kapnánk. Másrészt válasz kerülne arra is, amit az előbb a 
polgármester úr említett, hogy a rekultivációval talán az illegális szemétlerakók is 
megszűnnek, de a Szuperszemetes abban is gondolkodik, hogy a telephelyre 
ingyenesen is be lehet vinni a hulladékot, és ez talán nem késztetné arra az embereket, 
hogy itt-ott, meg a szép területeken is lerakja a hulladékot, hogyha nem kerül az 
pénzébe, hogy a megfelelő helyen elhelyezze. Ami miatt számára még sokkal 
szimpatikusabb a Szuperszemetes, az az, hogy az eMulti-Coop Szécsényhez kötődő 
társaság, és itt lenne egy lehetőség arra, hogy fejlesszünk, ráadásul ez a projekt 
munkahelyteremtéssel is együtt járna. Ez arról szólna, hogy szétválogatnák a 
hulladékot, és ez vonzhatna ide olyan vállalkozásokat, amelyek erre a szétválogatott 
hulladékra kívánnak valamilyen vállalkozást fűzni, például papírra, műanyagra, vagy 
egyéb dologra. Ez szintén munkahelyteremtő, és az egyik céljuk az volt, amikor a 
választásokon indultak, hogy munkahelyeket teremtsenek, és ez erre is lehetőséget 
adna. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdést szeretne feltenni. Az előző előterjesztésben alpolgármester asszonytól 
elhangzott az, hogy a rekultiváció eredményeként ott tovább szemétlerakásról szó sem 
lehet. Most viszont ebben a Szuperszemetes projektben mégiscsak előjött az, hogy 
effektíve ténylegesen valahová a kistérség szemétjét fog kelleni tenni, tehát ez azt 
jelenti, hogy ismételten valahol, ha nem is ott helyileg, akkor Szécsényban vagy a 
kistérségben valahol fog megvalósulni szemétlerakó bázishely. Vagy csak ez a 
program a szemét szelekciójáról szólna, és ugyanúgy vinnénk Salgótarjánba, vagy 
valahová. Tehát hová kerül az egyre több szemét a térségben, ha nem megyünk be 
abba a nagy projektbe, ami a Kelet-Nógrád Hulladékgazdálkodással kapcsolatos?  
A másik kérdése, hogy az eMulti-Coop Szövetkezetről lehetne-e valamit bővebben 
tudni? Az elhangzott, hogy helyi érdekeltségű, úgy gondolja a város lakói és a nézők is 
szeretnének erről többet tudni, hogy jelen pillanatban mivel foglalkozik, milyen 
kapcsolódási pontja van a hulladékkezeléshez. 

Stayer László polgármester 

Az, hogy egyre több szemét lesz, ez nem igaz, mert pontosan arról szólna ez a 
hulladékgazdálkodási rendszer, hogy kevesebb legyen, nyilván nagyon szorosan 
együttműködve a lakossággal, és ezt a törvény is előírja egyébként, de ez a 
Szuperszemetes által képviselt rendszer, úgy gondolja, a törvényi előírásokon is 
túlmutat. A rendszer lényege az egyrészt, hogy folytatni egy nagyon fontos 
megelőzést, másrészt amennyire lehet, a keletkezett hulladékból, amit csak lehet, 
újrahasznosítani, vagy más formában újra felhasználni. A prioritások: első a 
megelőzés, második az újrafeldolgozás, harmadik az újrahasznosítás, negyedik 
lépcsőfok az ártalmatlanítás, tehát például az égetés, és csak az ötödik lépcsőfoka 
ennek a rendszernek, hogy elszállítják a hulladéklerakóba a szemetet. A rendszerről 
azt kell tudni, hogyha jól működik, akkor a keletkezett hulladéknak mintegy 20 %-a 
az, amit a lerakóba kerülne. Az összes többi rész kiválogatásra kerülne, és vagy 
értékesítenénk, ahogyan alpolgármester asszony mondta, vagy, és mi ezt szeretnénk 
elérni, hogy az így kiválogatott hulladékokra rátelepülhetne a megfelelő feldolgozó 
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üzem, és az itt helyben generálna munkahelyeket, és nem azt a részét vennénk 
figyelembe, hogy nekünk ebből bevételünk keletkezzen, mert eladtuk mondjuk a pet-
palackokat, hanem itt valaki azt feldolgozza, és adjon 8-10 embernek munkát. Úgy 
gondolja, hogy ez sokkal fontosabb lenne.  
Egy röpke kitérő, ami azért kapcsolódik: szeretné tájékoztatni a város lakosságát, hogy 
Kisvárosi Krónika című újság újra életre kel, és a novemberben újra megjelenik, és 
bízik abban, hogy utána már folyamatosan meg is fog jelenni, és mivel ez a terv a 
lakosságot nagyban érintené a későbbiek folyamán, ezért egy nagyon részletes 
tájékoztatást majd az újságban is szeretnek adni, és a televízióban, a magazinműsor 
keretében is lehetőség lesz erre.  
Röviden elmondja még, hogy a rendszer úgy épülne fel, hogy a lakosságnál három 
kuka kerülne elhelyezésre, melynek egyikébe a zöldhulladékot raknák, a másikba a 
válogatható hulladékot, a harmadikba pedig a nem válogatható hulladékot, amit a 
szaknyelv „intimhulladéknak” hív, például a pelenka, amivel már nem nagyon lehet 
mit kezdeni. Tulajdonképpen szinte majdnem minden egyéb, a krumpli héjtól az 
üvegig, a pet-palackoktól a tetra-palackokig minden-minden újrahasznosítható, tehát 
ezeket mind ki lehetne szedni. A lakosságtól továbbra is heti rendszerességgel 
szállítanák el a szemetet, illetve a családi házaknál, minden háztartás kapna egy 
komposztáló edényt, tehát a saját házánál is mindenki gyűjthetné a zöldhulladékot. Aki 
úgy gondolja, hogy ezt nem szeretné, annak lenne arra lehetősége, hogy egy közös 
gyűjtőhelyre eljuttassa a zöldhulladékot, és ott a cég ezt megvalósítaná.  
Továbbra is mondja képviselő úrnak, hogy Szécsényben nem lesz hulladéklerakó. A 
hulladék addig marad itt, amíg kiválogatják, és onnantól kezdve vagy értékesítjük, 
vagy egy cég feldolgozza, és a többit, ami lerakóba kerül, azt el fogják innen vinni. Ha 
jól tudja, Nógrád megyében négy hulladéklerakó van: Salgótarjánban, Bátonyterenyén, 
Jobbágyiban és Marcalban. Az új törvény szerint önkormányzati tulajdonú, vagy 51 
%-os állami, vagy önkormányzati tulajdonú cégek működtethetik egyébként ezt a 
rendszert, és elképzelhető, hogy a hulladéklerakók is esetleg majd állami kézbe 
kerülnek, vagy legalábbis instrukció lesz arra, hogy egy térségen belül hová kell 
elhelyezni a hulladékot. Tehát felmerült az is, hogyha most nem megyünk bele a 
salgótarjáni pályázatban és nekünk majd Salgótarjánba kell vinni a hulladékot, akkor 
nem lesz-e olyan, hogy Salgótarján majd azt mondja, hogy innentől kezdve többszörös 
áron veszi át a hulladékunkat. Úgy gondolja, hogy erre a törvény majd választ fog 
adni, mert hogyha kötelezettség lesz arra vonatkozóan, hogy melyik hulladéklerakóba 
kell vinnünk a szemetet, akkor ebből értelemszerűen következik az, hogy az, aki 
fogadja ezt a hulladékot, akkor ő nem szabhat feltételeket, hanem köteles befogadni 
egy egységes áron valamennyi szolgáltatótól. Ha ez nem így valósul meg, akkor azt 
gondolja, hogy egy versenyhelyzet alakul ki, és nyilván lehet a négy hulladéklerakó 
közül választani. A bátonyi talán egy kicsit túl van kilométerben a többihez képest, 
amik nagyjából azonos távolságra vannak, ezért nem gondolja azt, hogy nehéz 
helyzetbe kerülhet emiatt a város. Még egyszer mondja, itt nem lesz hulladéklerakás, 
csak válogatás.  
 
 
Megérkezett az ülésre Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 9 fő. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Megköszöni polgármester úr válaszát. Viszont mégis úgy érzi, hogy a biztosat feladni 
a bizonytalanért álláspont előtt áll a testület. Úgy gondolja, hogy felelősségteljesen 
nem tudja megszavazni ezt a verziót.  

Stayer László polgármester 

Melyikre gondol képviselő úr? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Azt, hogyha kilép a város a társulásból, hogy akkor esetleg mégis keményebb 
feltételekkel fogadják azt a csökkent mennyiségű hulladékot is, ami azért csak lesz, 
csak kell valahová szállítani.  

Stayer László polgármester 

Az a lehetőség egy pályázat, ami most kerül majd beadásra. Ha képviselő úr azt 
biztosnak véli, akkor nagyon optimista. Úgy gondolja, hogy amennyire az biztos, 
annyira a másik forrás is biztos.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak annyi hozzáfűznivalója lenne, hogy a KEOP-os pályázatnál, amit polgármester úr 
említett, ott 16 milliós önrészt is biztosítani kell, ami pénzbeli hozzájárulást jelentene 
az önkormányzat részéről. A másikba meglévő vagyonunkkal, vagy annak egy 
részével kellene beszállni. Tehát ez sem mindegy, mert 16 millió forintot a mai 
világban kigazdálkodni aligha tud az önkormányzat, tehát valamilyen hitel formájában 
kellene megint felvenni. Számára ez inkább jelent problémát, minthogy milyen 
feltételeket fognak támasztani, mert véleménye szerint semmilyet nem fognak 
támasztani, mert versenyhelyzet lesz, és a szemetet valahová vinni kell, tehát kötelezve 
lesznek arra, hogy fogadják.  

Stayer László polgármester 

Előzetes megvalósíthatósági tanulmány készült a Kelet-Nógrád Térségi Hulladék-
gazdálkodási Rendszerrel kapcsolatban, erről van döntés, megszavazta a testület, hogy 
ehhez hozzájárul, ez 300 ezer forint. A mostani előkészítő szakaszban további 600 ezer 
forintot kell vállalni, plusz a 16,5 millió forint. A másik pedig 1,4 milliárdos 
beruházás, amihez csak a meglévő infrastruktúrát kell a városnak beleadni. 
Munkahelyeket teremtene itt a térségben és Szécsényben is, itteni díjbeszedőkkel. Azt 
is hagy mondja el, hogy csekkes formában befizetett hulladék szállítási díjnál, csak a 
csekkért 300 forintot kell fizetni. Ha egy helyi emberrel oldjuk meg a díj beszedését, 
akkor egyrészt spóroltunk, másrészt pedig egy embernek adtunk munkát.  
Képviselő úrnak még a szövetkezettel kapcsolatban volt kérdése. Említette, hogy az 
eMulti-Coop Szövetkezet a szeméttelep területén szeretne megvalósítani egy 
hulladékválogató üzemet, amivel közel húsz embernek adna munkát. Úgy gondolja, 
hogy ezt az elképzelést maximálisan támogathatják. A szövetkezet egyébként a térség 
több településén közszolgáltatást is végez, tehát ő szállítja el a szemetet. Tárgyalt 
ezeknek a településeknek a polgármestereivel, és ők meg vannak elégedve a 
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szolgáltatással, mondhatja azt, hogy kedvezőbb áron szolgáltatnak, mint ahogy mi 
most tudjuk ezt a lakosságnak biztosítani.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Még egy rövid kérdés: a térség polgármesterei melyik verziót támogatják, és milyen 
százalékban? Vagy egyhangúan a Szuperszemetes program mellett van-e mindenki? 

Stayer László polgármester 

A többség a Szuperszemetes mellett van. A véleményekről nem tud most egyértelmű 
választ adni, ugyanis ma délben fejezték be a megbeszélést, és utána kellett megírnia 
az előbb említett nyilatkozatot, azt elküldeni a salgótarjáni alpolgármester úrnak, és a 
választ most a testületi ülés előtt kapta meg. Az előbb ismertetett válaszról már nem 
volt ideje a többiekkel egyeztetni. Ha logikusan következtet, akkor azt mondja, hogy 
mivel a feltételekkel leadott nyilatkozatot az a cég nem tudja elfogadni, kvázi 
valószínűleg nem fogják aláírni a társulási megállapodást. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Mint a Pénzügyi Bizottság elnökét meggyőzte polgármester úr, úgyhogy támogatni 
fogja a Szuperszemetes projektet, mivel a másik programnál említett több mint 17 
millió forintos önrész azért a mellé állította, hogy támogatja.  

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úrnak. Ahogy ígérte a lakosság felé részletes tájékoztatást fog adni. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
    

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
277/2011.(X.25.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kelet-
Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulásba nem kíván belépni. 
2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert,  hogy a 
„Szuperszemetes” céggel a hulladék gazdálkodással kapcsolatos 
tárgyalásokat továbbfolytassa. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
Távozott az ülésről Borda Tamás képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 8 fő. 
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8.  Tájékoztató a 2011. évi folyamatban lévő és induló fejlesztési pályázatokról 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztésben részletes tájékoztatást adott a folyamatban lévő és induló 
fejlesztési pályázatokról. Az egyik legjelentősebb folyamatban lévő beruházás a 
Szécsény városközpont rehabilitáció II. üteme, mely a következő projektelemeket 
foglalja magába: várfalak, bástyák rekonstrukciója, a Rákóczi úti járdák felújítása az 
Szentháromság tértől az Erzsébet térig terjedő szakaszon, a posta mögötti parkoló rész 
kialakítása, a Szent Erzsébet tér felújítása, a városháza, a Pintér ház és a művelődési 
ház felújítási munkálatai, valamint kapcsolódó elemként az evangélikus templom 
felújítása és a déli bástya felújítása, mint egy vállalkozó projektelem. Ezzel a 
nagyprojekttel kapcsolatban el tudja mondani, hogy a járdák, a parkoló és a tér 
műszaki átadása már megtörtént, az épületek műszaki átadása is megtörtént, de ott 
még néhány engedély beszerzése várat magára. Egyetlen egy elem, a várfalak és az 
észak-keleti bástya és a bástyánál lévő kaputorony, valamint a dél-keleti bástya 
munkálatai azok, amik egy szerződésmódosítás kapcsán november 30-ig fognak 
befejeződni. A pályázat összköltsége 945.918.364 Ft, és erre összesen 780.667.502 Ft 
támogatási összeget nyert el a város, illetve a két konzorciumi partner, a Várcenter Kft. 
és az Evangélikus Egyházközösség.  
 
Másik nagyobb beruházás a „II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményi épületének felújítása, melynek 
keretében az épület belső fűtéskorszerűsítése, fal- és padlóburkolat cseréje, valamint 
napelem felszerelése fog megvalósulni. A Belügyminisztérium által kiírt, és nyertes 
pályázatban Nagylóc önkormányzata minden pályázathoz kapcsolódó költséget 
magára vállalt.  
 
Szintén a Belügyminisztérium által az „Iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-
fejlesztés, felújítás” címen kiírt pályázat keretében szeretnénk megvalósítani a 
Kossuth-ligeti sporttelep infrastrukturális fejlesztése projektet. Ez az elképzelésünk 
támogatást is nyert, 16.380.000 Ft-ot kaptunk, melyhez 4.095.000 Ft saját erő 
biztosítása szükséges. A pályázat keretében a füves pálya világítását, illetve a 
futballpálya automata öntözőrendszerrel történő locsolását szeretnénk megoldani, 
mégpedig úgy, hogy a locsolás nem hálózati vízzel történne. A felújítás keretében az 
öltöző és a klubhelyiség ajtajának cseréje is megvalósul. A kivitelező kiválasztására a 
közbeszerzési eljárás folyamatban van.  
Az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületéhez a LEADER keretében 
benyújtott két pályázatunk is támogatást kapott az első fordulóban. Egyik a 
„Szabadtéri rendezvények szervezése” című a másik a „Közösségi ház kialakítása 
Szécsényben” elnevezésű pályázat. Ez utóbbi esetben további terveink, hogy az épület 
szerkezetéből adódó lehetőségeket kihasználva, a tetőtér beépítéssel ott ifjúsági 
szálláshelyeket alakítsunk ki. Reméljük, ez is megvalósításra kerülhet a későbbiekben. 
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Pályázatot nyújtott be „Szécsényi agglomerációhoz tartozó szennyvíztisztító 
fejlesztése” címen a KEOP–1.2.0/09-11 megvalósítására létrehozott Szécsényi 
Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás, melyhez Szécsény 
önkormányzata is csatlakozott. A gesztor feladatokat Rimóc község önkormányzata 
látja el. Ez egy közel 800-900 millió forintos beruházás lenne, a pályázathoz szükséges 
önerőt az Észak-Nógrád Vízmű Kft. és az Északmagyarországi Regionális Vízmű Zrt. 
közösen biztosítja majd, így valószínűleg ez nem jelent plusz terhet az 
önkormányzatunk költségvetésére. Itt is folyik a közbeszerzési eljárás, nagyon bízunk 
benne, hogy ez a pályázat sikeres lesz. Erről azt kell tudni, hogy annak idején amikor a 
szennyvíztisztító telep megépült, akkor 5-6 település kiszolgálására lett kalkulálva, 
mert akkor annyian léptek be. Azóta ez a társulás kibővült, így már a kapacitásai 
határán működik ez a telep egyrészt, másrészt pedig bizonyos környezetvédelmi 
előírásoknak egyre kevésbé tud megfelelni, és ennek a pályázatnak a keretében 
szeretnénk ezeket korrigálni.  
 
Folyamatban van a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár által az Új 
Széchenyi Terv keretében benyújtott „Többet ésszel, mint erővel” elnevezésű pályázat 
megvalósítása is, melynek célja a közoktatásban résztvevő gyerekek kompetencia-
fejlesztésének segítése szabadidős tevékenységen keresztül a szécsényi kistérségben. 
Az elnyert támogatás összege 21.091.450 Ft, melynek nagyon örülünk, és szívből 
gratulálunk hozzá. A program 2011. július 1-jén indult, és 2012. május 31-én fejeződik 
be.  
 
Az EU-hoz közvetlenül benyújtott pályázat a „Határ menti települések hálózata” című 
(EACEA), a 2010/2011. évi rendezvények megtartására irányuló pályázatunk, 
melynek keretében ápoljuk testvérvárosi kapcsolatainkat is. A pályázat 100 %-os 
támogatottságú, melyre 138.267 Eurót nyertünk. Erről azt kell tudni, hogy az összeg 
50 %-át megelőlegezték, a másik fele utólagos elszámolású, melyet meg kell 
előlegezni, ezért erre hitelt kellett felvenni önkormányzatunknak. Reméljük, hogy a 
pályázati elszámolás során semmiféle probléma nem lesz, és akkor ez az összeg 
visszafolyik a kasszába.   
 
Előkészítés alatt álló pályázatok, amiről a mai ülésen már tárgyalt a testület és döntést 
is hozott, a rekultivációs pályázat és a hulladékgazdálkodás pályázat.   
A KEOP-os pályázatok egyelőre felfüggesztés alatt állnak, de mihelyt megnyílnak, 
akkor azonnal pályázunk, és a művelődési házban, valamint az általános iskolában 
szeretnénk egy alternatív fűtési módot kialakítani. Most kaptuk a hírt, aminek nagyon 
örülünk, hogy a jövő héten végre beindul a fűtés a művelődési házban, addig még egy 
kis türelmet kér az ott dolgozóktól. A testület döntött arról, hogy saját erőből valósítja 
meg a művelődési központ és könyvtár gáz- és fűtésszerelési munkáit, 4.758.501 Ft 
összegben. Úgy véli, hogy ez jó döntés volt, hiszen ez a rendszer megmarad akkor is, 
ha az alternatív fűtési mód megvalósítására lehetőség nyílik majd pályázat útján. 
Emlékezteti a képviselőket, hogy az elmúlt év végén még 20 millió forint körüli 
összegről volt szó, ami beépítésre került a költségvetésbe is, ahhoz képest egy 
lényegesen kedvezőbb megoldást sikerült találni. 
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Előkészítés alatt áll, illetve már a beadás folyamatában van két határon átnyúló 
pályázat, az egyik Ipoly-túra néven kerül beadásra. Ennek a pályázatnak a gesztora a 
Felvidéktől Bussa település lesz, ebben a pályázatban partnerként veszünk részt. A 
pályázat arról szól, hogy Kalondától Drégelypalánkig valósulna meg egy Ipoly-túra, 
ami egyrészt vízi túra lehetőséget biztosít, másrészt pedig a folyó két oldalán lévő 
szinte valamennyi településeknél lehetőség lesz arra, hogy a csónakból kiszállva a 
kirándulók kerékpárra üljenek, és túrákat tegyenek a térségben. Mi ehhez a 
programhoz három ponton csatlakoznánk: Pösténypusztánál lenne egy mobil kikötési 
lehetőség, és a volt iskola épületét szeretnénk felújítani és 32 fő befogadására alkalmas 
ifjúsági szállássá alakítani, illetve ott lenne egy kerékpár kölcsönzési lehetőség. 
Továbbá a kultúrház melletti területen szeretnénk egy játszóteret kialakítani. Ennek a 
pöstényi elemnek a költsége több mint 40 millió forint.  A második elem, hogy a 
Robinzon-szigetek közelében kerülne kialakításra egy kikötési lehetőség, és onnan 
földúton lehetne kiskocsival a Robinzon-szigetekre jutni. Ezek a kiskocsik a szigeten 
lennének elhelyezve, és nyilván ez egy kapcsolattartást igényel, és amikor jelentkezik 
valaki, hogy ő szeretne ott kikötni, akkor a cég alkalmazottja a kiskocsit kiviszi az 
Ipoly partjára, arra a kiskocsira a kajakot, vagy kenut rá tudja tenni az utazó. majd a 
töltésen keresztül behúzzák a tóhoz, ott újra vízre teszik, és ezeken a lagúnákon 
keresztül a már működő, több mint 50 fő befogadására alkalmas szálláshoz jut, amit 
igénybe vehet. Ennek a költségeleme 8-10 millió forint. A harmadik elem pedig, a 
szlovákiai település polgármesterével egyeztetve, hogy Szécsénykovácsi közelében 
szeretnénk az Ipolyon egy gyalogos és kerékpáros hidat felépíteni, a remélhetőleg 
hamarosan az önkormányzatunk tulajdonában kerülő, jelenleg a vasútállomás mellett 
tárolt hídelemekből. És ha már ezen a hídon valaki átjött, akkor a Szentlélek-patak 
töltésén szeretnénk számára egy megvilágított kerékpárutat kialakítani, hogy a városba 
érkezve, itt töltse el az idejét, és viszont, mert természetesen ez oda-vissza működne. 
Mivel ennek a pályázatnak a megvalósítására két év van, és tapasztalatunk van arról, 
hogy egy híd megépítése nem megy egyik pillanatról a másikra, ebben a pályázatban 
csak ezeknek az elemeknek a terveit szeretnénk elkészíteni, és majd egy későbbi 
lehetőségként valósítanánk meg a beruházásokat.  
 
Egy másik, szintén egy szlovák-magyar pályázat keretében, amit a Palóc Út Klaszter 
nyújt be, a Kézművesházban műhelygaléria kialakítását tervezzük, és szeretnénk 
Benczúrfalán egy játszóteret megvalósítani. Ennek a tervezett költsége a 
műhelygalériához 2,5 millió forint eszközbeszerzés, a szolgáltatás, működtetésére 1,7 
millió forint, a Mesterporta eszköz, anyag, berendezéséhez 1,5 millió forint, továbbá 
humánerőforrás, tehát egy fő bér- és járulékköltségei a projekt időszakára. A 
benczúrfalvai játszótér kialakítására 11,5 millió forintos összeget állítottunk be. Ezzel 
a pályázattal kapcsolatban a műszaki osztály egyik munkatársa jelenleg Salgótarjánban 
vesz részt egy egyeztető tárgyaláson.  
 
Ami nem Szécsény önkormányzatának a pályázata, de nagyon komolyan érinti a 
várost, ez a térfigyelő rendszer kiépítése a belvárosban. Erre a Polgárőrség nyert 3,7 
millió forintot, melyhez Szécsény és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 
további 1 millió forint támogatást biztosított, és így egy 12 kamerából álló térfigyelő 
rendszer kialakítása fog még az idén megvalósulni. A belváros frekventált helyeit 
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fogja ez a rendszer biztosítani, és nagyon bízik benne, hogy ennek eredményeként a 
hétvégi garázdálkodások jelentősen visszaszorulnak majd az elkövetkező időben.  
 
Ezt a tájékoztatót meghallgatta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság véleményét. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a tájékoztatót elfogadta.  

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen. Amennyiben valakinek kérdése van az elhangzottakkal kapcsolatban, 
szívesen válaszol.  
 
Kérdés nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
9.  Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal informatikai stratégiájáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Az alakuló ülést követően elfogadott, négy évre szóló gazdasági programban 
megfogalmazásra került az informatikai fejlesztési célkitűzés, mely szerint az 
önkormányzat képviselő-testülete fogadjon el informatikai stratégiát. Ezt az 
informatika stratégiát kollégáival, Szabó Zoltán informatikussal és Verebesi Iván 
okmányiroda-vezetővel közösen elkészítette. Ez a stratégia tartalmaz egy 
helyzetelemzést, amely bemutatja a jelenleg alkalmazott informatikai rendszereket, 
mind a hardverek, mind a szoftverek tekintetében, tartalmaz egy középtávú, és egy 
2014-ig szóló hosszú távú fejlesztési elképzelést. Kéri a képviselő-testületet, hogy az 
előterjesztésnek megfelelően fogadja el ezt a tervet.   

Stayer László polgármester 

Köszöni az előterjesztést. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye ezzel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az informatikai stratégia 
elfogadására vonatozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
278/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően, a határozat melléklete szerint elfogadja 
Szécsény Város Önkormányzatának Informatikai Stratégiáját.  
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert és a jegyző, hogy az 
informatikai stratégia végrehajtása érdekében a szükséges intézkedést 
tegye meg, melyről kétévente tájékoztassa a testületet. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kéri képviselőtársait, engedjék meg, hogy mielőtt a következő napirend tárgyalására 
rátérnének, egy kis kitérőt tegyen.  
 
A következők szó szerint kerültek lejegyzésre:  
„Tisztelt Jegyző Asszony! Annak idején, még iskolaigazgatóként kerültem 
munkakapcsolatba veled, és nagyon jó emlékeket őrzök arról az időről. Mindig nagyon 
segítőkész voltál, nagyon együttműködő, és én úgy gondolom, hogy nagyon sok ügyet 
tudtunk közösen megoldani párbeszéddel, még egyszer mondom, a segítségeddel. 
Éppen ezért amikor a választások előtt felmerült nyilván a jegyző személyének 
kérdése, én nyugodt szívvel gondoltam arra, hogy amennyiben polgármester leszek, 
akkor megbízható támasz leszel nekem a mindennapok munkájában, és örömmel 
mondhatom, hogy nem csalódtam a megérzéseimben. Az elmúlt időszakban nagyon 
sok segítséget kaptam tőled, és úgy gondolom, hogy ezt valamennyi képviselőtársam 
nevében mondhatom. És nagyon meglepett az a bejelentésed, hogy kihasználva a nők 
törvény adta lehetőségeit nyugdíjba szeretnél vonulni.  
Fájó szívvel, de tiszteletben tartva a jegyző asszony ez irányú szándékát, és elismerve 
a munkáját, a képviselő-testület erre áldását adta.  
Nehéz rész jön, mert ez az utolsó testületi ülés, amikor együtt dolgozhatunk, és én 
képviselőtársaim nevében szeretném megköszönni azt az áldozatos munkát, amit a 
testületi ülések anyagának, előterjesztéseinek előkészítésében, a mindennapi 
munkában, a határozatok végrehajtásában nyújtottál. Engedd meg, hogy társaim 
nevében is egy csokorral megköszönjem munkádat, és nagyon jó egészséget és nagyon 
boldog és nyugalmas nyugdíjas éveket kívánjak! 
 
Polgármester úr átadja a virágcsokrot a címzetes főjegyző asszonynak. Taps a 
teremben. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Nagyon szépen köszönöm még egyszer! Valóban úgy volt, ahogy polgármester úr 
elmondta, megpróbáltuk és úgy érzem, tudtunk is együttdolgozni. Nagyon köszönöm, 
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hogy megértette a képviselő-testület a kérésemet. Valóban nem így terveztem, ahogy 
elmondtam az előző ülésen is, szerettem volna a ciklust végigdolgozni, de ismerve az 
önkormányzatok előtt álló átalakítást, a járási Kormányablakok létrehozását, az 
önkormányzati feladatok átcsoportosítását, és az ezzel járó teendőket, úgy gondolom, 
hogy egy új munkaerő kezdje el ezeknek az átszervezéseknek a kialakítását. 
Természetesen amennyiben igény van, most is megígérem, mint ahogy máskor is 
megígértem munkatársaimnak, vezetőtársaimnak és a képviselő-testületnek is, 
szívesen állok rendelkezésre, segítek erőmhöz, tudásomhoz mérten, amennyiben 
igénylik. Nekem nagyon jól esnek ezek az elismerő szavak, amit nagyon köszönök! Én 
is köszönöm, mint intézményvezetőként is a közös munkát, és mint polgármesterként 
is a közös munkát, és én úgy érzem, hogy mi nagyon jó munkakapcsolatot tudtunk 
kialakítani, amit nagyon köszönök, mert nekem ez egy elégtétel. Köszön szépen még 
egyszer! Erre nem gondoltam. Nagyon sokat fogok önökre, rátok gondolni, nehéz 
szívvel válok meg a hivataltól. Köszönöm! 
 
A jelenlévők megtapsolják címzetes főjegyző asszonyt.  
 
 
10. Előterjesztés a jegyzői pályázat kiírására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés a jegyzői pályázat kiírásáról szól. Címzetes főjegyző asszony 
közszolgálati jogviszonya, nyugdíjazása miatt 2011. december 30-án megszűnik. Erről 
képviselő-testületi határozat született. A köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi 
XXIII. törvény 10. § (10) bekezdése alapján a képviselő-testület legkésőbb a jegyző, 
főjegyző köztisztviselői jogviszonyának megszűnését követő harminc napon belül írja 
ki a pályázatot a jegyzői állás betöltésére. A pályázati eljárás eredménytelensége 
esetén harminc napon belül újabb pályázatot kell kiírni. A helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. törvény 36. § (1) bekezdése alapján a képviselő-testület - 
pályázat alapján - a jogszabályban megállapított képesítési követelményeknek 
megfelelő jegyzőt nevez ki. Szécsény Város Önkormányzata Hugyag Község 
Önkormányzatával körjegyzőségként működik 2007. szeptember 1-jétől, így az erre 
vonatkozó előírásoknak is meg kell felelnünk.  
A pályázat kiírására vonatkozó előterjesztést a képviselők megkapták, Kéri 
képviselőtársait, hogy a jegyzői munkakör betöltésére az előterjesztés szerinti 
pályázatot írják ki. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Tájékoztatást ad még arról, hogy a pályázati feltételek teljes egészében szerepelnek a 
határozati javaslatban, ami a törvényi előírások figyelembevételével készült. Ami még 
lényeges, amit a képviselő-testületnek, mint munkáltatónak van joga megfogalmazni, 
hogy mi jelent előnyt és mik azok az elvárt kompetenciák, amit a pályázat 
elbírálásánál figyelembe vesz. Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy amennyiben 
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egyetértenek ezekkel a kompetenciákkal és előny megfogalmazásával, a határozati 
javaslatot elfogadni szíveskedjenek. Ez az előny végeredményben azt jelenti, hogy 
olyan jegyzőt szeretnének választani, aki legalább 10 éves gyakorlattal rendelkezik, 
helyismerettel rendelkezik, ez nagyon fontos az önkormányzat és a kistérség 
érdekében. Az elvárt kompetenciák, a szervezőképesség, vezetői képesség, 
terhelhetőség, hiszen tudjuk a mindennapi munkamenetből, hogy sokrétű feladatról 
van szó, ezért javasolta ezeket megfogalmazni. A pályázatokat november 30-ig kell 
benyújtani, és az állás 2012. január 1-jétől tölthető be. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatót. Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdése az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, kéri, aki egyetért azzal, hogy a határozati javaslatban 
megfogalmazott feltételekkel írják ki a jegyzői munkakör betöltésére szóló pályázatot, 
az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
279/2011.(X.25.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
"Köztisztviselők jogállásáról szóló" 1992. évi XXIII. törvény 10. § 
alapján pályázatot hirdet jegyző munkakör betöltésére. 
A közszolgálati jogviszony időtartama: határozatlan idejű 
közszolgálati jogviszony. 
Foglalkoztatás jellege: Teljes munkaidő 
A vezetői megbízás időtartama: A vezetői megbízás határozatlan 
időre szól. 
A munkavégzés helye: Nógrád megye, 3170 Szécsény, Rákóczi út 84. 
                                                                2672 Hugyag, Kossuth út 26. 
 
A munkakörhöz tartozó főbb tevékenységi körök: 
A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 36. §. (2)-
(3) bekezdésében, a 38. §. (3) bekezdésében és egyéb jogszabályokban 
hatáskörébe utalt feladatok ellátása, továbbá jogszabály által 
hatáskörébe utalt államigazgatási ügyeken való döntés, az SZMSZ-
ben és a Körjegyzőségi megállapodásban meghatározott feladatok 
ellátása. 
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A munkakör betöltője irányítása alá tartozó szervezeti egységek 
megnevezése: Polgármesteri Hivatal: Igazgatási, Szociális és 
Gyámhatósági Osztály, Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály, 
Építési, Műszaki és Vagyonkezelő Osztály, Okmányiroda, Titkársági 
és Szervezési Osztály, Hugyag kirendeltség 
 
Az irányítása alá tartozó személyek száma: 40 fő 
 
Jogállás, illetmény és juttatások: A jogállásra, az illetmény 
megállapítására és a juttatásokra a "Köztisztviselők jogállásáról szóló" 
1992. évi XXIII. törvény, valamint a helyi cafetéria szabályzat 
rendelkezései az irányadók. 
 
Pályázati feltételek: 
• Magyar állampolgárság, 
• Cselekvőképesség, 
• Büntetlen előélet, 
• Főiskola, igazgatásszervezői képesítés, vagy állam-és jogtudományi 
doktori képesítés, okleveles közigazgatási menedzser szakképesítés, 
• Jogi, vagy közigazgatási szakvizsga, vagy az OKV által teljes körűen 
közigazgatási jellegűnek minősített tudományos fokozat alapján adott 
mentesítés, 
• Közigazgatási területen eltöltött 10 év gyakorlat 
• Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása, 
 
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
Polgármesteri Hivatalban szerzett legalább 10 éves gyakorlat. 
Helyismeret Szécsény város és kistérsége tekintetében. 
Elvárt kompetenciák: 
• Kiváló szintű szervezőkészség, vezetői képesség, elemzőkészség, 
terhelhetőség. 
 
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
•  iskolai végzettséget igazoló okiratok másolata,  
•  90 napnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, de legalább az 

erkölcsi bizonyítvány megkéréséről szóló postai feladószelvény 
másolata, 

•  szakmai tevékenységet bemutató részletes szakmai önéletrajz, 
•  a szakmai gyakorlat meglétét igazoló iratok másolata 
•  a jegyzői/körjegyzői munkakör ellátásával, a hivatali munka 

szervezésével, irányításával   kapcsolatos elképzeléseket tartalmazó 
vezetői és szakmai program 

•  nyilatkozatot arról, hogy a személyes adatainak, a pályázati 
eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul, 

•  nyilatkozat próbaidő vállalásáról. 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 
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A munkakör legkorábban 2012. január 1. napjától tölthető be. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. november 30. 
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Stayer László 
polgármester nyújt, a 32/370-199-es telefonszámon. 
A pályázatok benyújtásának módja: 
• Postai úton, a pályázatnak a Szécsény Város Önkormányzatának 
Polgármesteri Hivatala címére történő megküldésével (3170 Szécsény, 
Rákóczi út 84.).  
Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot: 5983/2011, valamint a munkakör megnevezését: 
”jegyző” 
• Személyesen: Stayer László polgármester, 3170 Szécsény, Rákóczi 
út 84. 
A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A beérkezett pályázatokat a Képviselő- testület által megválasztott 
bizottság tekinti át. A beérkezett pályázatok alapján kiválasztott 
jelentkezőket a Képviselő- testület személyesen is meghallgathatja. 
A pályázat elbírálásának határideje a benyújtási határidő lejártát 
követő első képviselő - testületi ülés. A kinevezés hat hónap próbaidő 
kikötésével történik.   
 
A pályázat elbírálásának határideje: 2011. december 20. 
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje: 
• Szécsény város honlapja - 2011. november 2. 
• www.kszk.gov.hu - 2011. november 2. 
 
A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A Képviselő-testület a pályázati eljárásban biztosítja, hogy a pályázat 
iránt érdeklődők a pályázatok elkészítéséhez a szükséges tájékoztatást 
megkapják, a szervezeti dokumentumok részükre elérhetőek legyenek. 
A Képviselő-testület a pályázat eredménytelenné nyilvánításának 
jogát az eljárás bármely szakaszában fenntartja. 
A munkáltatóval kapcsolatban további információ a www.szecseny.hu 
honlapon található. 
A pályázati kiírás közzétevője a Nemzeti Közigazgatási Intézet (NKI). 
A pályázati kiírás a közigazgatási szerv által az NKI részre 
megküldött adatokat tartalmazza, így annak tartalmáért a pályázatot 
kiíró szerv felel. 
 
Határidő: 2011. november 2. 
Felelős: Polgármester 
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11.  Egyebek: Képviselői bejelentések, kérdések 
 

Stayer László polgármester 

Sümegi Tamás alpolgármester úr jelezte, hogy az egyebek pont keretében szólni kíván, 
ezért megadja a szót. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni a szót. Polgármester úr megelőzte, elvette a kenyerét, mert a címzetes 
főjegyző asszonynak szerette volna megköszönni a munkáját, úgyhogy neki, 
stílszerűen szólva, már csak morzsák maradtak. A jegyző asszonnyal való ismeretsége 
régre, még gyermekkorára nyúlik vissza, közelebb mégis akkor kerültek, amikor 
képviselője lett ennek a képviselő-testületnek. És volt képviselőként, és jelenleg is, 
funkciót betöltő személyként azt kell, mondja, hogy ritka az az ember, aki annyira 
segítőkész lenne, annyira jóindulatú lenne, támogató lenne, emberséges lenne, mint 
amilyen a jegyző asszony. Úgyhogy nagyon szépen köszöni a hozzáállását, és az 
elkövetkező évekre, évtizedekre nagyon sok erőt, egészséget és boldogságot kíván! 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Köszöni szépen! 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A jegyzőasszonyról már minden jót elmondtak, ezért ő már nem ismétli. Sokkal 
prózaibb dologban szeretne szólni, Horváth Róbert műszaki osztályvezető úrhoz 
szeretne feltenni egy kérdést. Néhány testületi üléssel ezelőtt említette, és egy 
közterületi lámpa áthelyezése ügyében segítségét is kérte, ami többször felmerült már 
különböző fórumokon. Kérdése, hogy áll az ügy?  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Készült a testületi ülésre, és tud róla, hogy nem került még áthelyezésre a Zöld utca 
végén ez a lámpa. Ma felhívta az ÉMÁSZ illetékesét, mert a lámpaáthelyezés meg van 
rendelve, azt ígérte, hogy legrosszabb esetben három héten belül meg lesz a lámpa. 
Röviden ennyit tud most mondani. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a választ, a következő testületi ülésen akkor majd örömmel tudnak 
beszámolni arról, hogy minden jól ment. 
 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy az Ipoly híd átadásáról lehet-e már valamit tudni. 

Stayer László polgármester 

Konkrét időpontot még nem tud mondani. Amikor a rárósi hídátadó ünnepségen volt, 
ott megkérdezte a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő cég képviselőjét, aki azt mondta, 
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hogy novemberben át lesz adva a híd. Azóta még mindig nincs pontosabb 
információnk. 
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, önkormányzati hatósági ügyek, lakásügyek 
megtárgyalására, és önkormányzati perben eljárt jogi képviselő kérelmének 
megtárgyalására, mivel az érintett nyilatkozata nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen 
történő tárgyalásra - a helyi önkormányzatokról szóló törvény 12. § (4) bekezdés a) 
pontja alapján - zárt ülést rendel el (1740 órakor).  
 
Elköszön a vendégektől és a televíziónézőktől, megköszöni figyelmüket. 
 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Stayer László  
polgármester 

 
 
 
 
 


